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Obiščete nas lahko * 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743
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Videl nisem nič, slišal nisem nič, ma naj 
me strela udari, če nisem bil zraven !
Tako je v legendarni radijski igri Butnskala izjavil Valentinčič, ko so ga zasliševali o njegovem sodelovanju s 
Frutisti. Vsaka povezava s povojnim trgovanjem z orožjem je, seveda, opozorilna.

Z vero je treba zgodaj začeti, 
bodoče farane ujeti v vajeti. 

Jih naučiti molitvice vse, 
kaj je prav in kaj sploh ne.

Kako prišli so na ta svet 
1 in kaj se zgodi, ko je treba umret. 

Kdo je ta ki je nad nami, 
da, ko je oči, je tudi mami.

A tokrat smo se le igrali, 
da bi zimo mi pregnali, 
in ta lepa nuna z dopusta, 

v vrtec prišla je le za pusta.

Darjan Gorela

(Mef) Pripovedi o praznjenju sklad
išč z orožjem, o prevažanju orožja 
čez mejo pa o kovčkih z gotovino, o 
zapisnikih, ki so izginjali in o tem, 
kako se vsi delajo nevedneže, poslu
šam že najmanj 15 let in moram pri
znati, da sem presenečen, ker so te 
pripovedi prišle v javnost šele zdaj. 
Očitno so bili zraven ljudje, ki so 
verjeli ali morda še verjamejo, da 
obstaja nek višji, recimo mu, držav
ni interes, ki je večini državljanov 
neznan, zato ga je treba varovati, 
vsaj z molkom.
Toda, sčasoma so celo najbolj drža
votvorni posamezniki ugotovili, da 
nič ni tako kot izgleda in da nič ni 
tako svetega, da se ne da zlorabiti za 
osebno korist. In so spregovorili.

Za ljudi, ki ločijo državni interes 
od zasebnega je, vsaj po teoriji, 
izkoriščanje državnega za zasebno 
enako izdaji. In, ko je spregovoril 
prvi, bodo spregovorili tudi nasled
nji. Oglasili se bodo skladiščniki, ki 
menda zvesto hranijo primopredaj
ne zapisnike, oglasili se bodo tovor
njakarji, ki bodo povedali, kaj vse so 
vozili tiste dni tja do hrvaške meje 
in čez, oglasili se bodo tisti, ki so 
varovali to početje in končno bomo 
vsi izvedeli, da je bilo trgovanje z 
orožjem pravzaprav le nadaljevanje 
nekdanjih aktivnosti udbe, ki je na 
povsem enak način pridobivala de
nar za plačevanje svojih sodelavcev, 
organizirala svoje oddelke v tujini in 
uvažala tisto, kar se ni smelo.

Takratni funkcionarji so bili menda 
zadovoljni z uvoženimi cigaretami, 
ki so jih sodelavci udbe uradno šver- 
cali čez morje tja do podbelvederja 
in jih potem vozili do državnega 
protokola oziroma oblastnikov. Se
danji funkcionarji pa v glavnem niti 
ne kadijo.
Tako smo prišli do stanja, ko držav
nega interesa, kot smo ga razumeli 
nekoč, dejansko ni več. In če ni dr
žavnega, tudi občinskega ni, zato se 
bo morala tudi občinska oblast na
vaditi na to, da odgovor: “boste že 
izvedeli, ko bo za to pravi čas”, ni 
več primeren za današnji čas.
Prej ali slej se bo namreč našel kdo, 
ki je bil zraven in bo čisto vse pove
dal. Potem bo hudič.

Vsak dela svoje
Ko zapiha res močna burja se na 
svetilnik odpravijo deskarji in fo
tografi, na koncu pa pridejo ko- 
munalci in pospravijo vse kar je 
burja zmetala na kopno. Tudi pred 
dnevi jih je čakal lep kup dela.
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Zoncolan je bil še enkrat Izolski
Prvi četrtek v marcu je postal že tradicionalni dan druženja na smučišču Zoncolan. Letos 
smo ga pripravili že tretjič. Letošnji dogodek je bil izredno prijazen prav zaradi udeležbe »ta 
pravih« Izolanov, ki so kljub slabemu vremenu, ohranili dobro voljo.
V restavraciji ob zgornji postaji gondo
lske žičnice je odmevala pesem v treh, 
štirih jezikih, drugi gostje so nas prav 
občudovali. Kljub zabavi smo tudi smu
čali saj je bilo dopoldne vreme še kar 
znosno. Pripravili smo tudi tekmovanje 
v veleslalomu, ki se ga je udeležilo 34 
smučarjev in smučark.

Kot se spodobi objavljamo prve tri 
pri ženskah in prve tri pri moških, 
ženske:!. Mojca Ivančič, 2.Vatovec 
Dunja in 3. Jamnink Jana, moški: 
l.Bonin Marko, 2. Jelačin Dean 3. 
Srečko Lapajne, ki so prejeli tudi 
spominske pokale.
Pomembno vlogo pri družabno
sti so imeli izolski gostilničarji, ki 
so pripravili dobro ribjo zakusko, 
pohvalili so jo tudi naši prijatelji 
iz Zoncolana. K pomambnosti sa
mega srečanja je prispevak tudi 
izolski župan, ki se je ob tej priliki 
srečal z županom občine Sutrio. 
Ob čudovitem razpoloženju smo 
se vsi zdravi in srečni vrnili do
mov v našo Izolo z obljubo, da 
prihodnje leto zadevo ponovimo. 
Se uradno o srečanju 
Župan Občine Izola, mag. Igor 
Kolenc se je v četrtek sestal z žu
panom italijanskega mesta Sutrio 
Sergiom Straulinom. Župana sta 
govorila o plodnem dosedanjem 
sodelovanju med občinama in 
možnosti razširitve sodelovanja 
tudi na druga področja, kot so na 
primer izmenjave šolarjev v obliki 
»šole v naravi«, kulturni dogodki, 
turistične prireditve in evropski 
projekti.
Občina Sutrio v videmski pokra
jini je sicer Izolanom zelo znana, 
saj je njeno smučišče na gori Zon
colan že leta priljubljena destina- 
cija Smučarskega kluba Izola, kjer 
klub izvaja tudi šolo smučanja in 
deskanja na snegu.

Najbolj bi jim pomagali s 
službo za mamo
Na pobudo učencev in staršev 
4.b in 6.b razreda OŠ Livade, 
smo na šoli organizirali dobro
delno akcijo za družino Haliti iz 
Izole. Pomagati smo hoteli trem 
otrokom družine, ki so lani no
vembra v prometni nestreči iz
gubili očeta. V dobrodelni akciji 
so se nam pridružili še otroci in 
delavci WZ Mavrica in podjetje 
Delamaris.
Akcija je potekala od 14.2. do 
18.2.2011. V četrtek, 3.3.2011, smo 
pobudniki akcije, učenci 4.b in 
6.b OŠ Livade Izola, v spremstvu 
predstavnikov staršev Marjane 
Jenko in Aleksandra Kreblja ter 
učiteljice Biserke Grabar, obiska
li družino Haliti. Predali smo jim 
zbrana sredstva v višini 818,40 
Eur, igrače, družabne igre, knjige 
in sladkarije. V kratkem, a prisrč
nem pogovoru, smo izvedeli, da bi 
jim širša skupnost najbolj poma
gala, če bi njihova mamica dobila 
službo. Pomagajte, če lahko!

učiteljica 4.b, Biserka Grabar

Svetovni dan ledvic in Teden 
boja proti raku

10. marec je Svetovni dan ledvic, 
prvi teden v marcu pa obeležuje
mo Teden boja proti raku
V ta namen bomo 10. marca 2011 
v avli Zdravstvenega doma Izola 
med 10.00 in 12.00 uro izvajali 
naslednje brezplačne storitve:
- merjenje krvnega sladkorja,
- merjenje krvnega tlaka,
- svetovanje in praktično prika
zovanje samopregledovanja dojk 
in mod na modelu,
- svetovanje o zdravemu načinu 
življenja.
V tem času bo prisotna tudi 
zdravnica, specialist družinske 
medicine, ki bo odgovarjala na 
vsa vaša vprašanja, pomisleke... 
Ta dan bodo udeleženci tudi se
znanjeni z vsemi brezplačnimi 
Programi svetovanja za zdravje, 
ki se izvajajo v Ždravstvenem 
domu Izola.

Taja Benčič Ribarič, 
koordinator promocije zdravja
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Zahvala in pohvala
Pohvalila bi rada negovalke z izol
skega Centra za socialno delo, ki 
nudijo pomoč na domu, in sicer 
za njihovo požrtvovalnost, skrb
nost in zanesljivost, ki jo izkazu
jejo vsak delovni dan.
Dokler človek tega ne doživi ne ve, 
kako pomembna je pomoč v takš
ni situaciji in kakšno srečo ima, 
da mu nekdo z znanjem in izkuš
njami ter poštenjem pomaga pri 
negovanju bližnjega. Vsi vemo, da 
je njihovo delo težko in zahtevno 
in da je beseda morda premalo v 
zhvalo za ves njihov trud. Toda, 
vseeno izkoriščam možnost, da se 
jim tudi s temi nekaj besedami v 
Mandraču zahvalim za njihov trud 
in skrb. Upam, da jim bodo te be
sede vsaj malo olepšale dan.

druižina K, Cetore

Sejem znanja bo v Izoli
V izolski mestni knjižnici je v 
petek, 4. marca potekalo de
lovno srečanje in izobraževanje 
sodelavcev Mreže Borz znanja, 
katerega poglavitni namen je bil 
opredeliti kakovostno in prožno 
ponudbo možnosti in okoliščin 
za nenehno učenje, izobraže
vanje in usposabljanje v okviru 
dejavnosti Borze znanja.
Cilj Borze znanja je širjenje naj
različnejših znanj, spretnosti in 
veščin v najširše plasti prebival
stva po neformalni poti. Po na
činu delovanja je Borza znanja 
edinstven primer neformalnega 
učenja v svetu. Aktivnosti prve 
Borze znanja sežejo v leto 1992, 
v izolski mestni knjižnici je Borza 
znanja prisotna že od leta 1998 in 
trenutno vključujellOO uporabni
kov (število še narašča), ki se me
sečno vključujejo v najrazličnejše 
delavnice ali predavanja, ali pa se 
srečujejo individualno.

Delovno srečanje se je pričelo s 
primerom dobre prakse. Na lanski 
junijski delavnici Borze znanja je 
Lucijčanka Vesna Boroja prika
zala sestavo in pripravo jedilnika 
- od predjedi do posladka - iz pre
sne hrane. Delavnice se je udele
žilo najmanj 60 ljudi, ki so ji dali 
potrebno spodbudo, da se je na 
podlagi svojega življenjskega slo
ga in prepričanja podala v podjet
niške vode in tako septembra lani 
odprla prvo »presnojedno resta
vracijo« pri nas. Za Vesno Boroja 
lahko trdimo, da je primer dobre 
prakse, ker na Borzi znanja ne 
nastopa več samo kot ponudnica 
znanja o presnem prehranjevanju, 
temveč se je njen profil nadgradil 
v poznavanju podjetništva, gra
fične podobe in drugih znanj iz 
področja vodenja in organizacije. 
Srečanje se je nadaljevalo z razgi
banim predavanjem o značilnostih 
in posebnostih 5-ih živečih gene
racij ter zakonitostih, po katerih 
se posamezna generacija (vseživ
ljenjsko) uči in sporoča. Strokov
njakinja iz področja izobraževanja 
odraslih, Zdenka Nanut Planinšek 
iz koprske ljudske univerze, ki je 
predavanje podala, je poudarila, 
da je medgeneracijsko sodelova
nje vrednota sodobne in posame
zniku prijazne družbe, izhajati pa 
mora iz dejavnega sodelovanja in 
komunikacije med vsemi gene
racijami. Ob koncu srečanja smo 
sodelavci Mreže Borz znanja opre
delili namene, cilje in okvirni pro
gram za pripravo Sejema znanja 
2011, ki bo 11. junija v Izoli.

Ksenija Orel



Zupani napovedujejo skupne projekte
Po štiriletnem premoru so se ponovno sestali obalni župani in začrtali skupno pot. Projektov, ki 
samo čakajo na realizacijo je mnogo, sredstev za njihovo udejanjenje pa manj. Začelo se bo z 
reševanjem problematike o odpadkih in vodooskrbe.
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V ponedeljek so se prvič na koordi
nacijskem sestanku sestali vsi trije 
obalni župani, Boris Popovič, Peter 
Bossman in Igor Kolenc. Priložnost 
je bila potrditev novega-starega 
direktorja Rižanskega vodovoda 
Zdravka Hočevarja, ni pa manj
kalo tudi očitkov na bivšo izolsko 
oblast.

Koordinacijski sestanki so bili 
v preteklih letih namreč nekaj 
povsem običajnega, vse do raz
hajanja med koprskim županom 
Popovičem in bivšim izolskim 
županom Klokočovnikom. 
Koprski župan Boris Popovič je 
povedal, da so bili pogovori zelo 
spodbudni, ter da je opaziti po
dobne interese pri vseh treh žu
panih, tako da pričakuje, da bo 
sodelovanje plodno. “Ne bomo 
se pa več dobivali enkrat meseč
no, kot nekoč, temveč po potre
bi, kar lahko pomeni, da bodo 
sestanki tudi bolj pogosti” pravi 
Popovič, ki je še izpostavil prio
ritetne projekte.

Najprej odpadki in voda
Prve, ki jih bo potrebno izpeljati, 
so izgradnja regijskega centra za 
ravnanje z odpadki in reševanje 
problema z vodooskrbo, kjer že 
obstajajo rešitve, je pa potreb
nega še mnogo koordinacijskega 
dela. Med pomembnejšimi pro
jekti, o katerih so župani razprav

ljali na tem sestanku, pa so tudi 
ustanovitev skupne redarske in 
inšpekcijske službe. Obalne Le
karne, skupna komisija za obal
no cesto med Koprom in Izolo, 
ustanovitev Ceste oljčnega olja, 
za katero je prišla pobuda iz so
sednje Italije, Parenzana in tudi 
otvoritev skupne pisarne v Lju
bljani, s katero si prizadevajo za 
boljšo komunikacijo z glavnim 
mestom, saj, kot pravi Popovič, 
“nobena vlada še ni bila na
klonjena Obali, pisarna pa bi 
omogočila, da lahko župani ali 
njihovi sodelavci normalno de
lajo tudi v času, ko morajo biti 
prisotni na dolgotrajnih celod
nevnih pogovorih v Ljubljani. 
Ob tem pa bi jo lahko uporabili

tudi za turistično promocijo na
ših krajev. ”
Projekt obalne ceste med Ko
prom in Izolo je tudi edini pro
jekt, v katerega niso vključene 
vse tri Občine. Popovič je ob tem 
pokazal nekaj zaskrbljenosti pri 
zavlačevanju z nadaljnimi deli, 
medtem ko je župan Kolenc pri
sotnim razložil, da izolska Obči
na ne bo popustila izsiljevanju 
podjetja Alpine Bau, ki še ni

podpisalo pogodbe o čezmerni 
uporabi občinskih cest in zato 
še ni izdalo dovolilnic za prevo
ze izkopanega materiala.

Kako si bodo Občine 
razdelile delo?
Na vprašanje, katere projekte bo 
vodila izolska Občina je Kolenc 
odgovoril, da ni individualnih 
projektov in da vse koordinirano 
vodijo občine. Popovič pa je do
dal, da je ključ vložka vezan na 
število prebivalcev, a da se vloga 
pri projektih ne bo ločila na ma
njše ah večje, temveč da si bodo 
“zasluge” delile vse tri Občine 
enakopravno.
Župani so za konec pozdravih 
sodelovanje in napovedali, da 
jih zdaj čaka še delitev nalog so
delavcem, naslednjič pa se bodo 
menda sestali čez nekaj tednov, 
ko se bo župan Popovič vrnil iz 
tradicionalnega sejma velikih 
križark v Miamiju, preko kate
rega, pravi, že vrsto let poskuša 
zarisati Koper in s tem celotno 
Obalo in Slovenijo na veliki ze
mljevid Ladijskega turizma. “To 
pa je proces, ki traja nekaj let. 
Lani smo imeli z ladijskim tu
rizmom 38.000 obiskovalev, le
tos pa jih pričakujemo 150.000, 
s člani posadke, okoli 170.000 
obiskovalcev. Kar vsekakor ni 
število, ki bi ga lahko kar tako 
zanemarili. ”

Aljoša M

Občinska uprava se ne da
Dela za predor Markovec že nekaj mesecev stojijo. Najprej so v “goro”, ki loči Izolo 
in Koper, vkopali delavci CPM-ja, a je podjetje zašlo v finančne težave. Dela bi zdaj 
moralo nadaljevati avstrijsko podjetje Alpine Bau, sicer partnerja CPM-ja.

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefanič s.p.
MOB.: 040/ 624 - 225 
MOB : 041/703 -927

Vodstvo Darsa je po stečaju CPM- 
ja, po dolgotrajnih, dvomesečnih 
pogovorih vendarle uspelo doseči, 
da bo pogodbeni partner CPM-ja, 
Alpine Bau iz Salzburga nadaljeval 
z deli pri izgradnji predora.

Predor bi predvidoma moral biti 
dokončan do leta 2013, a zaple
tom skorajda ni videti konca. 
Zadnji v dolgi seriji je, kot pra
vijo pri Darsu, neizdana odločba 
izolske Občine v zvezi z dovo
ljenji za prevoze po občinskih 
cestah. V teh dneh pa je z Ob
činske urpav prišel odgovor na 
otožbe:

Pojasnilo v zvezi z dovolilni
cami podjetju Alpine Bau za 
čezmerno uporabo občinskih 
cest.
Župan Občine Izola mag. Igor 
Kolenc se je v torek sestal s 
predstavniki DDC in podjetja 
Alpine Bau. Na sestanku so se 
dogovorih, da bosta obe strani v 
roku 14 dni našli skupno rešitev 
glede prevozov izkopanega ma
teriala iz predora Markovec na 
deponijo pod Šaredom.

Da ne bi zavlačevali gradnje pre
dora in ustvarjali dodatnih stroš
kov, so se dogovorih tudi, da bo 
Občina Izola podjetju Alpine 
Bau zaenkrat izdala dovolilnice 
za 1000 prevozov tovornjakov. 
Občina Izola je v sredo dopol
dne obljubo izpolnila in pripra
vila dovolilnice za skupno 1000 
prevozov ter pogodbo o čezmer
ni uporabi občinskih cest (ki je 
vedno podlaga za izdajo dovolil
nic).
Do danes s strani podjetja Alpi
ne Bau nismo prejeli podpisane 
pogodbe, kar pomeni, da tudi 
dovolilnic za prevoze nismo mo
gli izdati. Prepričani smo, da gre 
za izsiljevanje s strani izvajalcev 
del v predoru Markovec, ki bi 
radi dobili dovolilnice zastonj, 
medtem ko jih morajo drugi 
plačati. Zahtevamo spoštova
nje občinskih predpisov in zato 
vztrajamo na tem, da se medse
bojne obveznosti jasno navedejo 
v pogodbi, saj je v nasprotnem 
primeru njihovo izpolnjevanje 
pod vprašajem.

Občina Izola 

Kabinet župana
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Komercialni za komunalne
Na uradni odgovore lastništvu komunalnih oziroma plavajočih 
pomolov smo v uredništvu čakali več kot leto dni, zdaj nam je 
novo vodstvo Komunale pritrdilo v naši domnevi, da so trije po
moli njihova last, plačali pa sojih lastniki komercialnih privezov.
Zaradi netočnih podatkov, ki se po
javljajo v dnevnem časopisju, smo 
se v javnem podjetju Komunala Izo
la d.o.o. odločili javnosti ponovno 
predstaviti investicijo treh novih 
plavajočih pomolov v občinskem 
pristanišču Izola.

Zaradi kroničnega pomanjkanja 
vseh vrst privezov v pristanišču ter 
omejenih finančnih sredstev, smo 
se odločili, da bomo dosedanjim 
uporabnikom komercialnih prive
zov ponudili petletne pogodbe s 
plačilom vnaprej, s čimer smo pri
dobili zadostna sredstva za nakup 
dodatnih treh plavajočih pomolov. 
Uporabniki komercialnih privezov 
v Izoli so ljudje iz celotne Slove

nije in tujine. Tako so med njimi 
tudi Avstrijci ter Nemci, ki imajo 
svoja plovila vezana v našem pri
stanišču že preko 30 let. Nemalo 
je tudi Izolanov. Plovila uporabni
kov komercialnih privezov bodo 
vezana na lokaciji, kjer so po Od
loku o občinskem pristanišču Izo
la (Uradne objave Občine Izola št. 
4/2009 z dne 5.3.2009) predvide
ni komercialni privezi.
S to poslovno potezo, smo v Izo
li pridobili 70 novih komunalnih 
privezov, 30 komercialnih ter 25 
dnevnih privezov, praktično brez 
porabljenega evra iz proračuna. 
Občane obveščamo, da je Komu
nala Izola d.o.o. osredotočena na 
zagotavljanje čim večjega števila 
komunalnih privezov, saj se kot 

upravljavec občinske
ga pristanišča Izola 
najbolj zavedamo veli
kega povpraševanja po 
komunalnih privezih. 
Tudi v bodoče namera
vamo, s podporo Obči
ne in občanov, nadgra
diti izpeljano poslovno 
potezo, s katero bomo 
zagotovo prispevali k 
zmanjšanju čakajočih 
za pridobitev komu
nalnega priveza.

Komunala Izola

II komunala
izola - isola

Obvestila na položnicah

Plavajoči pomoli so priljubljeno zbirališče galebov. Zdijo se kot 
nekdanji obiskovalci izolske diskoteke, saj tudi za njimi ostane kup 
smeti in nesnage za katero mora na koncu poskrbeti Komunala.

Reaktor

Dve občinski pojasnili
Iz kabineta župana smo v teh dneh prejeli dve pojasnili v zvezi z infor
macijami, za katere v občini menijo, da niso popolne. V prvem primeru 
pojasnjujejo, kaj se dogaja z dovolilnicami za prevoze težkih tovorov, ki 
naj bi jih prevzel avstrijski izvajalec del v tunelu Markovec, v drugem 
pojasnilu pa odgovarjajo na navedbe v pismu, ki ga je ministrici Radiče
vi poslal eden od vodilnih mož in solastnik izolskega podjetja KMK Box. 
Pojasnili objavljamo v upanju, da bosta oba nesporazuma, v skupnem 
interesu, čimprej razrešena.

O dovolilnicah podjetju Alpine Bau
Župan Občine Izola mag. Igor Kolenc se je v torek sestal s predstavniki 
DDC in podjetja Alpine Bau. Na sestanku so se dogovorili, da bosta obe 
strani v roku 14 dni našli skupno rešitev glede prevozov izkopanega 
materiala iz predora Markovec na deponijo pod Šaredom.
Da ne bi zavlačevali gradnje predora in ustvarjali dodatnih stroškov so 
se dogovorili tudi, da bo Občina Izola podjetju Alpine Bau zaenkrat iz
dala dovolilnice za 1000 prevozov tovornjakov. Občina Izola je v sredo 
dopoldne obljubo izpolnila in pripravila dovolilnice za skupno 1000 
prevozov ter pogodbo o čezmerni uporabi občinskih cest (ki je vedno 
podlaga za izdajo dovolilnic).
Do danes s strani podjetja Alpine Bau nismo prejeli podpisane pogodbe, 
kar pomeni, da tudi dovolilnic za prevoze nismo mogli izdati. Prepriča
ni smo, da gre za izsiljevanje s strani izvajalcev del v predoru Markovec, 
ki bi radi dobili dovolilnice zastonj, medtem ko jih morajo drugi plačati. 
Zahtevamo spoštovanje občinskih predpisov in zato vztrajamo na tem, 
da se medsebojne obveznosti jasno navedejo v pogodbi, saj je v nasprot
nem primeru njihovo izpolnjevanje pod vprašajem.

Vse uporabnike komunalnih storitev obveščamo, da so na hrbtni 
strani mesečnih položnic za obračun odvoza odpadkov, natisnje
ne koristne informacije o pravilnem ravnanju z vašimi odpadki.

V kolikor bi potrebovali podrobnejše informacije o njihovem rav
nanju, smo vam na razpolago na tel. št. 05 /66 34 950 ali preko 
spletne strani s klikom na ikono »pišite nam”.

V upanju, da smo s koristnimi informacijami prišli v vsako gospo
dinjstvo ter pripomogli k boljšemu in uspešnemu ravnanju z odpadki 
vas lepo pozdravljamo.

Avvisi sulle bollette
Vi informiamo che a tergo delle bollette per il servizio di asporto dei 
rifiuti sono riportate informazioni utili sullo smaltimento corretto dei 
rifiuti.

Chiunque desideri ricevere ulteriori informazioni in merito, può tele
fonare al numero 05 /66 34 950 oppure inviare la propria richiesta al 
nostro sito web cliccando su »scriveteci”.

Nella speranza di essere riusciti a diffondere informazioni utili tra i 
cittadini contribuendo in tal modo a migliorare e rendere più efficace 
la gestione dei rifiuti, Vi porgiamo cordiali saluti.

0 navedbah KMK Box d.o.o.
Župan Občine Izola mag. Igor Kolenc je že v prvem tednu svojega žu
panovanja na razgovor povabil predstavnike podjetja KMK Box d.o.o. 
iz Izole, da bi iz prve roke pridobil informacije o težavah podjetja in 
nesoglasjih, ki so nastala med podjetjem in občino v preteklih letih. Na 
občini smo po tem sestanku takoj sprožili postopke in podjetju ponu
dili tisto, kar so predstavniki podjetja od občine želeli, to je obročno 
odplačevanje plačila komunalnega prispevka in upoštevanje vlaganj v 
komunalno infrastrukturo (ki pa niso bila izvedena v skladu z Zazidal
nim načrtom za območje Kajuhova - Hudournik Morer). Podjetju smo 
posredovali v podpis aneks k pogodbi glede obročnega odplačevanja, 
da bi zadevo zaključili. Nakar so nam iz podjetja KMK Box poslali pred
log za prenehanje stavbne pravice, ki je bila podjetju podeljena, kar bi 
pomenilo, da bi Občina Izola ob prenehanju stavbne pravice morala 
podjetju KMK Box izplačati odškodnino za proizvodno halo in postala 
lastnica objekta.
Vse to zelo jasno nakazuje, da vodstvo podjetja KMK Box ne želi za 
delovanje na območju Izole nič plačati, v zameno pa bi radi pridobili 
finančna sredstva za proizvodno halo. Vodstvo podjetja se je očitno že 
odločilo, da svojo proizvodnjo preseli na drugo lokacijo, kar je sicer nji
hova legitimna pravica, ni pa dolžnost Občine Izola in njenih občanov, 
da plačujejo podjetniške poteze posameznikov.
Izola ima interes spodbujati podjetništvo, vendar ne bomo dovolili izko
riščanja. Vsi podjetniki, ki želijo dolgoročno delati v Izoli in vlagati v 
razvoj dejavnosti, bodo v Občini Izola našli primernega sogovornika. 
Kratkoročni podjetniški interesi pa v Izoli niso zaželeni.

Občina Izola, Kabinet župana
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Kino Otok bo junija, veliko bo briskole
Občina Izola in Turistično gospodarsko združenje Izola, g.i.z. organizirata srečanje gostinskih in 
turističnih delavcev v občini Izola, ki bo danes, v četrtek, 10. marca ob 15.00 uri v Manziolijevi 
palači. Novost med prireditvami je ponovna selitev filmskega festivala Kino Otok v junij mesec.
Pred novo turistično sezono je župan Ob
čine Izola, mag. Igor Kolenc prepričan, da 
je potrebno dobre projekte iz preteklosti 
negovati in ohranjati, nujno pa je spodbu
diti tudi razvoj nove gostinske in turistič
ne ponudbe, ki bo za obiskovalce Izole 
dovolj pestra in kakovostna, za domačine 
pa prijazna in donosna.

Na srečanju gostinskih in turističnih 
delavcev bodo predstavljene tudi tu
ristične prireditve, ki se Izoli obetajo 
v letu 2011, zelo dobrodošli pa bodo 
predlogi za izboljšanje kakovosti go
stinske in turistične ponudbe v obči
ni.
Ob tej priložnosti so nam iz službe za 
obveščanje javnosti Občine Izola pri
jazno posredovali osnutek prireditev 
za leto 2011, ki ga bodo predstavili na 
današnjem srečanju gostinskih in turi
stičnih delavcev.
V osnutku je naštetih kar veliko prire
ditev, čeprav velikih, pomembnejših 
dogodkov nismo zasledili, kar je goto
vo posledica pomanjkanja proračun
skega denarja. Iz danes objavljenega 
javnega razpisa in javnega poziva za 
sofinanciranje programov in projektov 
je razvidno, da je za kulturne priredi
tve na voljo 199 tisoč Eurov, od tega 
je 87 tisočakov namenjenih ohranja
nju kulturne dediščine, klasičnim 
prireditvam pa slabih 113 tisočakov. 
Toda pozor, denar je bolj ali manj že 
razdeljen, saj je namenjen sofinan
ciranju Kina Otok, potujoče knjiž
nice, galerijske dejavnosti in tistim 
programom, ki so že bili uspešni 
na razpisu Ministrstva za kulturo. 
Glede na to, da se na državni razpis 
ni bilo mogoče prijaviti brez potrjene 
podpore občine je jasno, da bo takih 
programov malo ali pa so to že ustalje
ni programi.
Seveda bomo podroben program prire
ditev za leto 2011 objavili, ko bo osnu
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tek usklajen in dopolnjen, zdaj pa 
le povzemamo nekaj novosti.
8. in 9. aprila bodo lokalni pride
lovalci oljčnega olja na Manzioli- 
jevem trgu ponudili svoje pridelke 
na “Festivalu Zlata oljčna vejica”, 
teden dni kasneje bo v parku Pi
etro Coppo spretnostna vožnja in 
razstava starodobnih Tomosovih 
vozil. 23. aprila, takoj po Spring 
cup-u bo na sporedu Sejem »Usake 
ščat«, 26. aprila pa bomo z Rock 
Partizani proslavljali dan OF. Pra
znik oljk, vina in rib je na sporedu 
3. in 4. junija, Kino otok pa, kot re
čeno, od 8. do 12. junija. 22. junija 
bomo lahko pogansko praznovali 
praznik enakonočja na Kaštelirju, 
ki se vendarle prebuja, v juliju in 
avgustu pa bodo sobote namenje
ne Nočem na plaži v San Simonu. 
Od 2.-7. julija je sporedu Eurofest, 
avgusta pa bo najmlajše po duši in 
srcu razveselil Poulični lutkovni 
festival.
Ribiški praznik bo tradicionalno 
konec avgusta, natančneje 19. in 
20., konec septembra pa se vrača 
Boat Show.
A do takrat je še dosti časa, prire
ditev pa je menda okoli 200, tako 
da se nadejamo, da bo letos Izola 
turistom in domačinom prijazna.

Takole smo si lahko divjino ogledali skozi okno kar iz naslanjača. V soboto, 
2.marca, popoldne, je po silnem vršanju med vejevjem bližnjega dreve
sa kanja ulovila svojo zgodnjo večerjo in jo na veji pohrustala. Sodeč po 
dolgem temnem peresu, je šlo za sračjo pojedino. Glede na dejstvi, da je 
domači naslanjač v drugem nadstropju bloka, drevo, na katerem se je vse 
dogajalo, pa ob okroglem igrišču v Livadah, je bil prizor res svojstven in 
nenavaden. Tina Nanut

Sodelovanje z 
občino Sutrio
Župan Občine Izola, mag. Igor 
Kolenc se je v četrtek sestal z žu
panom italijanskega mesta Sutrio 
Sergiom Straulinom. Župana sta 
govorila o plodnem dosedanjem 
sodelovanju med občinama in 
možnosti razširitve sodelovanja 
tudi na druga področja, kot so na 
primer izmenjave šolarjev v obliki 
»šole v naravi«, kulturni dogodki, 
turistične prireditve in evropski 
projekti.
Občina Sutrio v videmski pokra
jini je sicer Izolanom zelo znana, 
saj je njeno smučišče na gori Zon- 
colan že leta priljubljena destina- 
cija Smučarskega kluba Izola, kjer 
klub izvaja tudi šolo smučanja in 
deskanja na snegu.

Na pol prerezana Dobrava
Dobrava je naselje v občini Izola in predstavlja del krajevne skupnosti Jagodje - Dobrava, Del 
naselja je na pobočju nad cesto za Portorož, večji del naselja pa je pod cesto, Zdaj so table tudi 
tega razdelile na zgornji in spodji del.
Pred časom so namreč v na
selju postavili označevalne 
table z označbo naselja, ven
dar so jih postavili tako, da so 
dejansko izločili spodnjo gru
čo hiš, tistih, ki se že bližajo 
strunjanski dolini a so uradno 
še vedno del Izole in Dobrave. 
Takšni so tudi njihovi naslovi 
oziroma hišne številke.
Na dogodek nas je opozoril ne
jevoljen domačin iz tistega dela 
Dobrave, ki ne more razumeti, 
da so njega in sosede, po ozna
kah sodeč, izločili iz naselja, 
čeprav tam še vedno živijo. 
Maks Filipčič, predsednik 
Krajevne skupnost Jagodje - 
Dobrava ravno tako najprej ni 
razumel postavitve table, a pra
vi, da so mu Občinske službe 
razložile, da tabla ne označuje 
geografske meje naselja, tem
več je postavljena izključno 
zaradi cestno prometnih pred
pisov. Prevedeno, tabla je po
stavljena zato, da onemogoči 
nadebudnim avtomobilistom.

da se vozijo s hitrostjo 90 km/h, 
kot je to dovoljeno za ceste izven 
naselja, temveč da morajo hitrost 
prilagoditi razmeram v naselju, 
torej 50 km/h.
Sicer v uredništvu ne razumemo, 
zakaj je v Zgornji Dobravi hitrost 
omejena na vožnjo skozi naselje, 
v Spodnji Dobravi pa lahko šofer
ji mirno pritisnejo na plin, kljub 
temu, da gre predvsem za cesto, 
ki jo uporabljajo domačini in ko
lesarji. Pa še v obupnem stanju 
je, poleg vsega.
Morda bomo kaj več izvedeli ob 
postavitvi naslednje table, kjer
koli to pač bo.
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Do diplome po Skypeu
V času, ko se nam zdi, da je računalnik naš najboljši prijatelj, ko se počutimo kot, da bi bili 
goli, če slučajno pozabimo telefon doma, ko si ne predstavljamo življenja brez interneta, ni 
nič kaj čudno, da nam je začelo tudi zmanjkovati časa.
Od nas se pričakuje, da vse takoj 
izvemo, da vse takoj ugotovimo in 
vse takoj pregledamo. Čas se nam 
je, zahvaljujoč vsem tem pripomoč
kom, skrajšal. Še dobro, da nam 
vsake toliko ta tehnologija pride 
tudi na pomoč.

Med drugim nam danes lahko po
maga tudi pri študij, pa ne samo 
pri učenju, temveč tudi pri pola
ganju izpitov. O temu, kako študij 
preko interneta deluje, smo se po
govarjali z Mileno Koradin, ki je 
pred dvema letoma diplomirala na 
smeri poslovanje.
- Kako študij preko interneta 
deluje in kako to, da si se zanj 
odločila?
- Diplomirala sem v smeri poslo
vanje leta 2009, in sem bila prva 
generacija, ki je diplomirala v tem 
programu. Odločila sem se za to 
obliko študija preprosto zato, ker 
nisem imela časa, da bi redno obi
skovala predavanja. S službo, dru
žino in dvema otrokoma si nisem 
mogla privoščiti, da bi vsak dan 
presedela nekaj ur v predavalni
ci. Zato mi je bil ta način študija 
pisan na kožo. Najprej smo pri 
vsakem predmetu imeli srečanje, 
kjer smo se lahko spoznali tako 
s sošolci, kot tudi s profesorjem, 
čeprav tudi ta del zdaj poteka kar

preko spleta. Sam študij pa deluje 
tako, da obdelujemo vsak pred
met posebej. Najprej kakšen teden 
predelujemo snov, opravimo dolo
čene seminarske naloge, včasih 
so to lahko skupinske, včasih pa 
samostojne...
- In to vse poteka preko spleta?
- Tako je. Na spletu dobimo gra
divo, preko različnih forumov pa 
lahko „čatamo“ z mentorjem in 
profesorjem, če nam kaj ni bilo 
najbolj jasno. Ravno tako ima 
vsaka skupina svoj forum. Tako 
dobimo gradivo in tedenski urnik. 
Vsak teden je treba nekaj predelati

in nato do konca tedna objaviti na
logo. Zelo je dobrodošlo, da lahko 
polagamo vsak izpit posebej, ker 
tako se lahko dejansko osredoto
čiš na snov.
- Je treba veliko delati sproti?
- To pa ja, a po drugi strani, če 
delaš sproti je nato lažje narediti 
izpit. Sicer pa je zadnji teden pred 
izpitom namenjen izključno uče
nju. Nato se začne na novo z no
vim predmetom.
- Kako pa potekajo izpiti?
- Pisni izpiti potekajo preko spleta, 
s pomočjo posebne aplikacije. Za
čne in konča se točno ob določeni

Dan žena in vina - za Edija
V Manziolijevi palači je 8. mareca potekala tradicionalna prireditev Ženske in Vino, izkupiček z dražbe 
za zmagovalni Cabernet pa je namenjen okrevanju Edija Pobege.
Na dan žena je Wine Bar Manzioli 
v sodelovanju s Samoupravno itali
jansko skupnost že četrtič organi
ziral zdaj že tradicionalno priredi
tev Ženske in vino.

Prireditev je bila razdeljena na 
dva uradna dela. V prvem je se
demnajst izolskih političnih de
lavk in aktivistk degustiralo in 
ocenilo pet črnih in pet belih vin 
iz kantine Bruna Žara. Letos se 
je z zmagovalnim vencem okro
nal Cabernet letnik 2009.
V drugem delu večera, ki ga je 
odlično vodil Andrea Effe, na 
katerem so bili tudi župan Igor 
Kolenc, ki je po nagovoru Sil
vana Sana pozdravil prisotne, 
podžupanja Breda Pečan, ki se 
je letos preizkusila tudi v vlogi 
degustatorke in italijanski kon
zul Marina Simeoni, je bila na 
sporedu dražba za zmagovalno 
“Žensko” vino za leto 2010.

Izkupiček dražbe je namenjen 
Ediju Pobegi, ki po hudi poš
kodbi okreva v rehabilitacijskem 
centru v Soči.
Z izjemno izvedbo skladb Schu

berta in Beethovena je mladi 
pianist Rok Palčič poskrbel, da 
je dogodek pridobil še bolj kul
turno noto, prireditev je zaključil
Enzo Hrovatin. ur

uri in tukaj ni nobenih odstopanj. 
Ustni izpiti, ali pa ustni zagovori 
za nas, ki smo iz Kopra, pa pote
kajo preko Skype-a, ki je vklopljen 
pri naši svetovalki.
- Marsikdo pomisli, da ti pola
ganje izpitov preko spleta olajša 
..goljufanje".
- No, morda se tako zdi, a ni čisto 
tako. Čas za izpite je zelo omejen, 
tako, da če nisi snovi predelal, ti 
čisto nič ne pomaga, pa četudi 
imaš ob sebi petdeset knjig. Sam 
izpit je tako zgoščen, da, če že po
trebuješ kakšno informacijo, mo
raš tudi točno vedet kje jo boš na
šel, kar pa v principu pomeni, da 
si moral snov dobro predelati, kar 
je seveda namen izpita. Mogoče je 
manj „piflarije“, a to je tudi vse. 
Ravno tako ni možnosti, da bi v 
aplikacijo „prilepil“ besedilo in ko 
se ti odpre okno za izpit, ne moreš 
odpreti zraven ničesar drugega. Še 
minimizirati ga ne moreš.
- Kaj je potrebno imeti za takšen 
način študija?
- Računalnik in dostop do inter
neta. Dobro je seveda, če je inter
netna linija stabilna, da ne pride 
do kakšnih izpadov med izpitom, 
kar se meni na srečo še ni zgodilo. 
Obvezno pa je imeti tudi slušalke 
in mikrofon, pa ne toliko zaradi iz
pitov samih, kot zaradi komunika
cije s sošolci, saj smo mnogokrat 
skupinske naloge reševali kar pre
ko skype-a in ugotovili kar nekaj 
zmogljivosti te aplikacije, recimo 
to, da je mogoče obdelovati isti 
dokument, pa tudi različna orodja 
za skupno risanje in pisanje smo 
našli in tako naprej.
- Ti je uspelo dobro kombinirati 
službo, družino in študij?
- Ko dobiš pravi ritem, to ni več 
takšen problem. Dopoldan sem 
bila v službi, popoldan sem pre
živela z otroki, zvečer pa sem se 
usedla za računalnik in delala za 
šolo. Morda je res bila noč nekoli
ko krajša, a telo se s časom na to 
navadi. Ni lahko, seveda, a vse se 
da.

Zadnjih dvanajst let je v Ljudski 
univerzi v Kopru aktualen študij 
na daljavo. „Zakaj pa ne“, pravi 
njihov oglas in vprašanje je kar 
na mestu. Gre za študij, ki je 
zahvaljujoč tehnološkemu na
predku vsako leto bolj sodoben 
in aktualen.
Študij na daljavo organizirata 
Fakulteta in Višja strokovna šola 
Doba Maribor, vpis pa je možen 
tudi na sedežu Ljudske univerze 
v Kopru. Na voljo je kar nekaj ra
zličnih visokošolskih in višješol
skih programov. Med slednjimi 
so strokovni programi za Ekono
mista in Poslovnega sekretarja, 
ter na novo tudi program za Wel- 
ness in za Organizatorja socialne 
mreže. Visokošolski strokovni 
programi pa zavzemajo Poslo
vanje, Poslovno administracijo, 
Organiziranje in menedžment 
socialni dejavnosti. Marketing, 
nova smer pa je Menedžment 
vseživljenskega učenja.
Ob tem pa so na razpolago tudi 
trije magistrski programi. oglas
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Za 19 odstotkov več kaznivih dejanj
Policijska uprava Koper je objavila poročilo o delu za leto 2010. Najbolj pade v oči podatek o strahoviti rasti gospodarskega

S Policijske uprave Koper je prišlo 
poročilo o delu za leto 2010. Najbolj 
očiten podatek pa je, da se stopnja 
splošnega kriminala na obali dvigu
je. Število kaznivih dejanj seje pove
čalo, kot se je tudi povečalo število 
kaznivih dejanj, ki jih storijo tuji dr
žavljani. Število kršitev javnega reda 
in miru se je v primerjavi z letom prej 
nekoliko znižalo, zmanjšalo pa se je 
tudi število kršitev z elementi nasi
lja.

Ravno tako se je zmanjšalo števi
lo kršitev, povezanih z nasiljem v 
družini, vendar se je obenem izje
mno povečalo število izrečenih 
ukrepov prepovedi približevanja, 
kar sicer ne predstavlja neke traj
nostne rešitve, a nekaj, vsaj glede 
na statistiko, vendarle pomaga. 
Ravno tako se je zmanjšalo tudi 
število prometnih nesreč, je pa 
zaskrbljujoč podatek, da je bilo 
več kot 12% povzročiteljev pro
metnih nesreč pod vplivom al
kohola.
Opazen je trend porasta števila 
težjih gospodarskih in korupcij
skih kaznivih dejanj, s katerimi 
je bila povzročena velika materi
alna škoda ali pridobljena velika 
protipravna premoženjska korist. 
Posledice se kažejo v obsegu ugo
tovljene materialne škode, ki jo je 
zadala gospodarska kriminalite
ta. Navedena tipologija kaznivih 
dejanj je v porastu in predstavlja 
dobrih 80% celotne ugotovljene 
materialne škode kriminalitete 
na območju PU Koper lani. Pri 
delu policisti ugotavljajo, da se 
trend naraščanja materialne ško
de, kot posledica gospodarskih 
kaznivih dejanj, z leti povečuje. 
Največja materialna škoda je bila 
povzročena zaradi storitve tistih 
kaznivih dejanj, ki se nanašajo na 
zlorabo položaja ali zaupanja pri 
gospodarski dejavnosti ter z dav
čnimi zatajitvami.

Kako pa v Izoli?
Tako pravi statistika za celotno 
območje pod nadzorom PU Ko
per, zanima pa nas kako je bilo v 
lanskem letu v Izoli.
Komandir izolske policijske po
staje Zvonko Deželak nam je 
povedal, da so tudi v Izoli v letu 
2010 beležili porast števila ka
znivih dejanj, ki so najhujša 
oblika protipravnega ravnanja, 
in to za slabih 19%, iz 444, ko
likor so jih zabeležili leta 2009, 
na 526 z leta 2010. Toliko bolj 
zaskbljujoče pa je, da je leta 2008 
bilo zabeleženih 443 kaznivih de
janj, leta 2007 pa 430.
Največja je porast premoženjskih 
kaznivih dejanj, gre za tatvine.

večje tatvine, poškodovanje tuje 
stvari in tako naprej. Teh je za 
skoraj 26% več kot leto prej. Rav
no tako Izola ni ostala imuna na 
veliko porast gospodarskega kri
minala, saj, po besedah Dežela
ka, stanje v gospodarstvu je takš
no, kot pač je.

Več pozornosti namenili 
drogam
V lanskem letu so se policisti izol
ske PP zelo osredotočili tudi pre
povedanim drogam, kjer pa velik 
porast kaznivih dejanj povezanih 
z drogami še ne pomeni, da je po
jav v naraščanju, saj v tem speci
fičnem primeru ne gre za prijave, 
temveč policisti morajo sami ugo
toviti prekrške. Je pa s pojavom 
drog povezano več kaznivih de
janj, ne samo uživanje in prepro
daja, temveč pogosto tudi različni 
vlomi in manjše tatvine. Gre za 
zapleteno verigo dogodkov. 
Deželak je izkazal zadovoljstvo 
pri padcu števila kaznivih dejanj 
s področja nasilja v družini, če
prav težava še zdaleč ni rešena 
a pri tem pojavu, pravi Deželak, 
uporabljajo nulto toleranco. Manj 
kot sicer pa je bilo kaznivih de
janj s fizičnimi poškodbami, to
rej pretepi.

Kaj nam pove natančen 
pogled v statistiko
Kot vsako leto se pojavljajo vlomi 
v avtomobile, velik del kriminali
tete pa gre na račun poletja, ko na 
Obalo s kontinenta pridejo tako 
turisti na oddih, kot tudi "zli
kovci" v iskanju "posla". Velik 
problem so še vedno brezskrbni 
gostje, ki nenadzorovano puščajo 
svoje premoženje na plaži, potem 
pa prijavijo kazniva dejanja. Ne 
čudi, da je v poletnih mesecih 
opaziti strahovit porast kaznivih 
dejanj.
Deželak je izpostavil tudi serijo 
vlomov skupine tujcev v stano
vanja na območju celotne Obale, 
ki pa je bila uspešno rešena. Za
nimivost pa je pojav tatvin bar

vanih kovin, naprimer železa in 
bakra. Pojav sicer ni nov, je pa v 
zadnjem obdobju doživel hudo 
porast. Tatvine kovine so se ve
činoma izvajala na podeželju, po 
različnih vikendicah in barakah, 
nekaj primerov pa so tudi uspeš
no rešili.
Glede na prejšnja leta je upadlo 
tudi število kršitev javnega reda 
in miru. Že nekaj let je menda 
opaziti manjši padec in kljub ne
kaj večjim prireditvam ni bilo pri
javljenih večjih izgredov. 
"Povedati moram, da zadnja 
leta poskušamo delovati preven
tivno na prireditelje in organi
zatorje, kar očitno pomaga. No, 
kljub temu pa je potrebno še ved
no nekaterim izročiti globo" je 
še povedal Deželak in dodal, da 
še največ lahko organizatorji do
sežejo sami z dialogom s sosedi, 
ki prireditve prijavijo zaradi hru
pa. Ob prijavi pa policisti, pravi 
Deželak, lahko samo še oglobijo 
organizatorja.

Kaznovani tudi lastniki psov
Lani je bilo kaznovanih tudi nekaj 
lastnikov psov, saj zakon o zaščiti 
živali zahteva, da mora vsak pes 
na javnem mestu biti na povodcu 
in nositi nagobčnik. Poleg tega pa 
so policisti obravnavali še nekaj 
primerov, ko so lastniki v polet
nih mesecih psa pustili več časa v 
avtomobilu.

Še vedno pa ni domačih 
policistov
Ena večjih težav, ki pa ne pesti 
samo izolske policijske postaje, 
temveč celotno Policijsko upravo 
Koper, pa je pomanjkanje doma
čega kadra.
Že tako ali tako so kadri šteti in, 
kot pravi Deželak, jim nekaj več 
ljudi ne bi škodilo, posebej pri 
reševanju primerov, saj jih trenut
no rešijo okoli 40% (čeprav, pravi 
Deželak, je ta odstotek nekoliko 
zavajujoč, saj se to reševanje vleče 
tudi kakšno leto in zato ni ravno 
odraz trenutnega stanja), da re
ševanje primerov gospodarskega 
kriminala z vso dokumentacijo, ki 
ta prinese, niti ne omenjamo. 
Pomanjkanje lokalnih kadrov pa 
pomeni, da morajo obalne policij
ske postaje "uvažati" policiste iz 
drugih regij, kar pa prinaša tudi 
svoje probleme.
"Problem je na obali že tradicio
nalen. Tako Izolani, kot tudi pre
bivalci ostalih primorskih mest se 
pač ne odločijo za ta poklic. Tako 
morajo na obali delati policisti 
ki prihajajo iz Štajerske, celo iz 
Lendave, kar pa pomeni, da mo
rajo ti fantje in dekleta dnevno 
prevoziti več sto kilometrov do 
službe in domov, kjer jih pogosto 
čaka družina".
Pa tudi če odmislimo stroške, ki 

jih ima država za izplačevanje 
takšne kilometrine, ne moremo 
mimo dejstva, da ti policisti dela
jo v nemogočih razmerah. "Vsak 
dan se nekateri po dve, tri ure 
vozijo v službo, potem oddelajo 
dvanajst ur, tudi na terenu, nato 
pa domov in naslednji dan po
novijo postopek. To je resnično 
mučno in fantje in dekleta so od 
tega toliko bolj utrujeni. In vemo 
kako je nevarna avtocesta, ko 
smo utrujeni. "
Deželak je omenil tudi, da ko nuj
no potrebujejo kakšnega policista, 
se morajo vedno znova zanašati 
na domačine, ki pa jih je menda 
možno prešteti na prstih ene roke. 
Kljub temu, da vemo, kakšno je 
gospodarsko stanje regije in dr
žave in kako težko je danes najti 
zaposlitev. "A osebno mislim, da 
ne glede na krizo, se za poklic 
policista še vedno odločijo samo 
tisti, ki si to resnično želijo" je za 
konec povedal Deželak.

Aljoša Mislej

Občni zbor upokojencev
Društvo upokojencev Izola vabi svoje člane na

volilni občni zbor,
ki bo v soboto, 12. marca 2011, v hotelu Delfin 

s pričetkom ob 17.00 uri.
Prijave in rezervacije sprejemamo v pisarni Društva 

ob uradnih urah in tudi
v torek 8. in četrtek 10. marca od 10.00 do 12.00 ure. 

Vabljeni!

Predsednik Društva upokojencev Izola: Marjan Pavlič
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Rokomet

1. A SRL ženske
Veplast - Casino Izola 26:32 
(15:15)
Izolanke so se po dveh porazih 
hitro pobrale in se z novimi toč
kami vključile v boj za razvrsti
tev od petega do osmega mesta. 
Po izenačenem začetku so do
mačinke pobegnile za tri točke, 
vendar so jih casinojevke dohi
tele in ob polčasu vzpostavile 
tekmo na začetno stanje. Sicer je 
bila agresivna obramba in učin
kovit napad glavni adut Izolank, 
ki so prevladovale v drugem 
delu, tako da so zasluženo prišle 
do novega uspeha. Tokrat je bila 
strelsko zelo razpoložena Suza
na Atanasova, ki je prispevala 
skoraj tretjino zadetkov (12), 
med strelke pa so se vpisale še 
Sandra Barišič (5), Ula Toplak, 
Urška Benčič in tokrat razpolo
žena Lili Smodiš (po 3), Anja 
Argenti in Ajda Bajraktarevič 
(po 2), Aleksandra Derdaj in 
Polona Barič (po 1).
Vodi Krim Mercator, Izola je 
osma. V soboto imajo dekleta 
doma novo priložnost za zmago, 
saj v Kraško prihaja zadnjeuvr- 
ščena ekipe Žalca. Tekma bo ob 
18.00 uri.

l.B SRL moški
IG Mokerc - Istrabenz plini 
Izola 25:33 (12:15)
Plinarji so pričakovano prišli do 
novega uspeha, ki jih ohranja na 
drugem mestu.
Gostitelji so sicer sprva držali 
korak z Izolani, a le do izida 5:5, 
ko so slednji začeli 
povečevati razliko v svojo korist. 
Gostje so z discipliniranim nasto
pom tako v obrambi kot napadu 
ob odličnih obrambah Dragana 
Keviča postopno povečevali svo
jo prednost in rutinirano prišli 
do šeste zaporedne zmage. Za 
Izolo je kar 11 zadetkov prispe

val Peter Hrvatin, zadeli pa so 
še Elvin Čosič in Rok Križman 
(6), Jakob Vukovič (3), Uroš Če
bokli in Jure Jelovčan (po 2) in 
David Stepančič (1).
Vrstni red: 1. Krško 29, 2. IP Izo
la 26, 3. Sviš Pekarna Grosuplje 
23.
Ta vikend naši fantje počivajo. 
Naslednjo tekmo igrajo doma 
prihodnjo soboto z ekipo Velike 
Nedelje.

Mladinske
Mladinke Izole “razbile” Kri- 
movke
V 1. kolu državnega mladinske
ga finala so mlade Casinojevke 
presenetljivo visoko premaga
le Krim Mercator z rezultatom 
43:30. V začetku prvega polčasa 
je bila igra še izenačena (7:7). 
Nato so domačinke s hitro igro 
povedle za pet golov (14:9), ven
dar so Krimovke v zadnjih mi
nutah polčasa znižale rezultat 
na 18:15.
V drgem polčasu so Casinojev
ke zaigrale še bolj agresivno in 
borbeno in večale prednost iz 
minute v minuto (24:16, 30:18). 
Vsem igralkam gredo čestitke za

Imenuje se free running ali parkour, ko urbano središče postane po
ligon. In Izola očitno ni imuna fenomenu generacije 21. stoletja.

odlično predstavo, posebej pa je 
potrebno pohvaliti vratarko Ho
zjan in igralke/ strelke: Jagurdija
4, Bajič 9, Duranovič 5, Petrinja
5, Zorko 12 in Barič 8.
V nedeljo ob 13. uri pa čaka Izo
lanke naslednji derbi, saj v Izolo 
prihajajo prvouvrščene favoriti
nje ŽRK Celje.

Mlajše Deklice A - Zahod
(letnik 98 in mlajše)
ŽRK Mlinotest Ajdovščina : 
ŽRK Izola 20:26 (9:13)
Mlajše deklice A so uspešno za
čele spomladanski del lige, saj so 
na vseh treh oddigranih tekmah 
iztržile vseh 6 točk. Med drugim 
so na gostovanju prepričljivo 
premagale tudi ekipo iz Ajdov
ščine (po prvem delu prvenstva 
prvouvrščeno ekipo v ligi). 
Anamarija Baruca (6), Nea Čen
dak, Silvija Jurič (3) , Sonja Killo- 
ugh, Lucija Klariča (3), Joel Le
nori (1), Lara Maslo (7), Lana 
Peharc (6), Alessia Švagelj in 
vratarke Ajla Makič, Nika Štran- 
car, Soraja Drinič 
Rezultat zadnjega oddigranega, 
12 kroga prvenstva 
ŽRK Izola : ŽRK Sežana 29:09 
(12:4)
Anamarija Baruca (6), Nea Čen
dak (1) Silvija Jurič (7), Joel Le
nori (4), Lara Maslo (4), Lana 
Peharc (6), Ajla Burkič (1) in 
vratarke Ajla Makič, Nika Štran- 
car, Soraja Drinič.
Zelo razveseljivo je, da so se 
med strelke uvrstile prav vse so
delujoče igralke na tekmi.

Rokometni vikend v Izoli
Po uspešnem gostovanju »kazi- 
nojevk» v Velenju, kjer so slavile 
z dobro igro in prepričljivo zma
go proti domači ekipi ŽRK Ve
lenje, se domače rokometašice 
ŽRK Casino Izola pripravljajo na 
zadnje srečanje v rednem delu 
Lige Z’dežele, proti sicer zadnje 
uvrščeni ekipi RK Žalec.

Tekma bo v Soboto 12.03.2011 
OB 18.00 uri, vabimo vse ljubite
lje rokometa, da si tekmo ogleda
jo in z navijanjem pripomorejo k 
zmagi domačih rokometašic. 
Pred člansko tekmo se bodo ro
kometne tekme igrale tudi dopol
dne in sicer se bodo pomerile 
Mlajše deklice B ob 10.00 uri 
ŽRK Casino Izola:ŽRK Šempeter 
Vrtojba
Mlajše deklice A ob 11.00 uri 
ŽRK Casino Izola:ŽRK Šempeter 
Vrtojba
Nedelja 13.03.2011 
Nedeljsko dopoldne se bo priče
lo z igranjem Mlajših dečkov B 
RD Istrabenz plini : Trieste ob
9.30
Trieste : Slovan ob 10.30 
Slovan: RD Istrabenz plini ob
11.30
Sledi tekma mladink ŽRK Casi
no Izola za uvrstitev od 1 do 6 
mesta.
Ob 13.00 uri
ŽRK Casino Izola :RK Celjske 
mesnine Celje

Nogomet

Enotna Primorska 
nogometna liga
Korte Avtoplus : Rakek 6:0 
(3:0)
Malija, 06. 03. 2011, gledalcev 
50
Strelci: 1:0 - Čuro Ivan (5’), 2:0 
- Peroša Matej (16’), 3:0 - Peroša 
Matej (37’), 4:0 - Tonejc Damjan 
(60’), 5:0 - Baruca Tilen (74’), 
6:0 - Ivančič Timoty (87’)
Korte Avtoplus: Sirotič Elvis, 
Čendak Kodermac Ron, Kleva 
David, Deigiusto Valter, Čam- 
džič Admir, Čuro Ivan, Pucer 
Aleš, Kapun Tine, Peroša Matej, 
Tonejc Damjan, Baruca Tilen - 
menjave Sirotič Elvis/Boškin Ta
dej (46’), Kapun Tine/Pahor Rok 
(63’), Čendak Kodermac Ron/ 
Peroša Jernej (64’), Čamdžič Ad- 
mir/Pribac Patrik (71’), Baruca 
Tilen/Ivančič Timoty (77’) 
Kortežani so v nedeljo odigrali 
prestavljeno tekmo 13 kroga, ki 
bi jo sicer morali igrati že no
vembra lani. Brez velikih težav 
so gladko premagali moštvo 
Rakeka, ki je zadnje na lestvici. 
Kortežani so zdaj skupno tretji, 
Izolani pa sedmi.

Futsal

Oplast Kobariddzola 11:2 (3:0)
1 : 0 [7] Rajko Uršič, 2 : 0 [11] 
Gaj Rosič, 3 : 0 [12] Rajko Uršič, 
4 : 0 [21] Domen Fratina, 4 : 1 
[24] Dragan Mirkovič, 5 : 1 [28] 
Gaj Rosič, 6 :1 [31] Aljaž Kuster- 
le, 7 : 1 [34] Gaj Rosič, 8 : 1 [35] 
Andraž Jug, 8 : 2 [36] Aleš Jači- 
movič, 9 : 2 [38] Jure Lenarčič, 
10 : 2 [38] Jure Lenarčič, 11:2 
[39] Domen Fratina 
Jani Ručna (KMN Oplast Ko
barid): “V tekmo smo vstopili s 
stoodstotnim pristopom, vedeli 
smo, da moramo zmagati, če že-
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limo ostati v boju za vrh. To nam 
je tudi taktično dobro uspelo, te
kmo smo uspešno pripeljali do 
konca. Izola ima trenutno pre
vetreno moštvo, kljub temu pa ji 
želim uspešen obstanek v ligi.” 
Marko Janjič (Izola): “Tako vi
sok poraz ni bil pričakovan, a 
je Oplast zasluženo zmagal. Mi 
smo bili zdesetkani, pozna se 
nam tudi malo število treningov. 
Sedaj bo potrebno bolj stisniti 
in se osredotočiti le na ligo za 
obstanek. Tega se zavedamo in 
upamo na uspešen scenarij za 
nas. Pred nami je tudi derbi z 
Bronxi, kjer uvrstitev na lestvici 
ne pomeni vsega.”

Namizni tenis

Jani Ludvik tri medalje
Soboto in nedeljo je v Ljubljani 
potekalo 20. Državno prvenstvo 
za člane in članice. Na prvenstvu 
so igrali v treh kategorijah, posa
mezno v dvojicah in v mešanih 
dvojicah.
Jana Ludvik se je med našimi 
tekmovalkami edina uvrstila na 
glavni turnir. Za uvrstitev med 
osem najboljših je 4:2 premaga
la Jano Tomazini drugo članica 
slovenske reprezentance, ki si 
trenutno služi kruh z igranjem v 
Španiji. Nato je gladko 4:0 prema
gala Nino Zupančič iz Logatca.
V polfinalu je 2:4 izgubila proti 
Nataliji Lužar iz Ljubljane. Na 
glavni turnir se je pri članih us
pelo uvrstiti še Kristijanu Ludvi
ku, ki pa je za uvrstitev med 32 
najboljših, žal, 0:4 izgubil proti 
Mariborčanu Zvonku Plohlu.
V dvojicah sta naša Jana Ludvik 
z Ljubljančanko Natalijo Lužar 
izgubili v polfinalu 0:3 proti Jani 
Tomazin in Tamari Jerič iz lju
bljanske Ilirije.
Simon Frank in Kristijan Ludvik
pa sta se pri članih uvrstila med 
16 najboljših.
Tretjo medaljo je Jana osvojila 
skupaj z Janezom Petrovčičem 
in novomeške Krke v mešanih 
dvojicah. Do polfinala sta prišla z 
dobro igro, brez večjih težav, saj 
sta razen prvega dvoboja vse na
sprotnike premagala 3:0.
V polfinalu pa sta v enakovred

ni tekmi 1:3 izgubila proti Man
ci Fajmut iz ravenskega Inter- 
diskonta in Janu Žibratu, ki letos 
igra v Nemčiji.

Erik Paulin drugi
Od petka do nedelje, je v italijan
skem Lignianu potekal močan 
mednarodni turnir, in sicer pod 
okriljem svetovne namiznoteniš
ke zveze na katerem so v mladin
skih kategorijah nastopili repre
zentanti in reprezentantke iz 21 
držav.
Erik je nastopil v reprezentanci 
do 12 let. V predtekmovalni sku
pini je dosegel vse tri zmage in 
osvojil prvo mesto. Na glavnem 
turnirju je v polfinalu 3:1 prema
gal Italijana Luco Bressana in se 
mu oddolžil za poraz v letošnji 
sezoni na Madžarskem.
V finalu ga je 3:0 premagal eden 
najboljših igralcev na svetu v tej 
kategoriji Hung Ka Tak iz Hong 
Konga.

Veslanje

Ni Obale med vrhunskimi 
veslači
Slovenski veslači so ponovno 
odšli v Skradin, tokrat na dvote
denske priprave. Namen priprav 
je, da se doseže stik z veslanjem, 
kajti zimska pavza, ko veslači ne 
trenirajo na vodi, je bila kar dol
ga. Po vsej verjetnosti bodo izved
li tudi kakšno neformalno testira
nje v enojcih, dvojcih in dvojnih 
dvojcih; proti koncu priprav pa 
bo sledilo mogoče tudi kakšno 
tehnično sestavljanje posadk.
Na pripravah so, pod budnimi 
očni trenerjev Miloša Janše, Du
šana Juršeta in Jana Ilarja pri
sotni praviloma vsi kandidati za 
A reprezentanco ter del mlajših 
veslačev, med njimi pa ni nikogar 
iz izolskih veslaških klubov, tako 
kot ni veslačev iz Kopra in Pira
na.
Kaj je vzrok za padec vrhunske 
ravni obalnih veslačev ni znano, 
gotovo pa k temu prispevajo tudi 
neurejene razmere v sami veslaš
ki zvezi s katero, vsaj izolski ve
slači, že nekaj časa niso najbolj 
zadovoljni.

Jadranje

Konec tedna je bila v Portorožu, 
v organizaciji ŠD Piran, tridnev
na regata Spomladanski pokal, 
ki šteje v mladinskem razredu 
Optimist in Laser Radiai za prvi 
kriterij pri sestavi reprezentance 
v novi jadralni sezoni.
Podaljšan vikend obogaten s 
srednje močno do močno burjo 
in sobotnim maestralom je tako 
omogočil organizatorju izpeljati 
osem od predvidenih devetih re
gat. V štirih razpisanih jadralnih 
razredih je skupno jadralo 108 
jadralcev.

Optimist
V razredu optimist kot najštevil
čnejšem razredu na tej regati, je 
bilo prijavljenih 76 tekmovalcev. 
Precej suvereno je prvo mesto 
osvojil Liam Orel JK Jadro Ko
per (dva prva, tri druga in eno 
tretje mesto po odbitku 5.in 14. 
mesta) in istočasno prvi med ka
deti . Drugo mesto si je prijadral 
Sven Stevanovič iz hrvaškega JK 
Maestral Rovinj. Na tretjem me
stu skupne uvrstitve je končal, s 
samo točko zaostanka za drugo
uvrščenim Peter Lin Janežič iz 
JK MIPC Ljubljana.
Med dekleti si je prvo mesto 
priborila Teresa Pirona iz itali
janskega YC Adriaco. Drugo me
sto je pripadalo Lin Pletikos JK 
Burja Izola, kot tretja je regato 
zaključila Jana Germani JK Ja
dro Koper.

Laser 4.7
V jadralnem razredu Laser 4.7 je 
zmagovalec Domen Vasič Ste
pančič (tri prva in tri druga me
sta, po odbitem tretjem mestu 
in predčasnem startu) JK Burja 
Izola, za seboj pustil kot dru
gouvrščenega hrvašega jadralca 
Antonia Poreti iz JK Maestral 
Rovinj. Tretje mesto si je prija
dral Robert Brumec iz JK Pirat 
Portorož.

Laser Radia!
Mariborčan Žan Luka Zelko iz 
BD Sidro Maribor si je med svo
jimi tekmeci zagotovil s trikrat 
prvim in trikrat tretjim mestom 
(po odbitem 10. in 4. mestu), 
skupno 1. mesto. Za njim je za
ostal Peter Hunfalvy iz Madžar
ske. Tretji pa je končal Tim Pod
logar JK Burja Izola.
Med dekleti pa, Kirn Pletikos JK 
Burja Izola, prvo mesto (skupno 
peto), v šesti regati si je prijadrala 
tudi zmagovalni plov. Kot druga 
je končala Lea Dora Janežič iz 
Ljubljane JK MIPC. Tretja je bila 
Nina Volk iz JK Burja Izola.

Europa
V manj številčnem jadralnem 
razredu Europa, kjer so tekmo
vali le štirje jadralci, si je Mar
cel Rebernik ŠD Piran prijadral 
2.mesto, zmagala pa je predstav
nica italijanskega kluba YC Sire
na Giulia Ceschiuiti.

Sašo Jurak

Imamo dve Jadralni zvezi
Tako se brščas sprašujejo tisti, ki 
dogajanje v slovenskem jadranju 
spremljajo bolj od daleč, skozi 
poročila medijev. Iz povedanega 
in zapisanega je namreč jasno, 
da so jadralci v slabih dveh ted
nih imeli dve različni skupščini 
Jadralne zveze, da so na njih 
izvolili dva različna predsedni
ka zveze in da so oboji izvolili 
svoje organe vodenja. Ob tem je 
še disciplinski sodnik ene strani 
izključil in prepovedal vsakršno 
delo v okviru JZS članom vod
stva druge strani.
Skupščina, ki se je je udeleži
lo 68 od 76 jadralnih klubov in 
je potekala v Ljubljani, je na 
čelo zveze vrnila staro vodstvo 
s predsednikom Veselkom na 
čelu, skupščina, ki so jo 5. mar
ca v Kopru sklicali predstavniki 
osmih klubov (med njimi tudi 
JK Burja in Jadro Koper) pa je na 
predsedniško mesto postavila 
Aljošo Tomaža.
Spopad med dvema zvezama 
se bo zdaj verjetno preselil na 
upravno področje, saj morajo 
urediti, kdo bo imel pristop do 
računa Jadralne zveze. Prav de- 
nar in tisto kar iz njega izhaja, 
je namreč bistvo spora med slo
venskimi jadralci.

Rekreacija

Pohod v dolino Malinske
Društvo za zdravje srca in ožilja 
za slovensko Istro, vabi v nede
ljo 13.03.2011 na 4 urni pohod 
“za srce in dušo” iz Brezovice 
pri Gradinu v dolino Malinske do 
Abramov in ob potoku Miklinca 
vrnitev v Brezovica. Skupaj 4ure 
prijetne hoje.
Odhod z avtomobili od Vinako- 
per (pri koperskem pokopališču) 
do Brezovice je točno ob 8:00. 
Darko Turk, ki vodi pohod, pri
poroča planiško obutev.
Inf: 040564800

Tarok

V ponedeljek, 7. marca smo člani 
tarok sekcije Društva upokojen
cev Izola posvetili turnir taroka 
dnevu žena.
Prve tri (1.Irena Marsenič,2. 
Novka Jenko in 3.Marija Bolje) 
so bile nagrajene, ostale pa so 
dobile rože.
Nagrade in rože je prispevalo 
DU Jagodje, Za kar se jim iskre
no zahvaljujemo.
Večer smo v prijetnem vzdušju 
zaključili ob večerji in klepetu. 
U
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Pust združuje maškare in župane
Letošnje pustovanje je bilo nedvomno bolje organizirano kot nekatera v zadnjih letih, čeprav je res, da kakšnih posebnih 
novosti ni bilo videti. Vsa leta doslej so otroci iz vrtcev in šol hodili po Izoli, le da niso vedeli, da so pravzaprav pustna povorka. 
Novost pa je bila predaja ključa treh mest, ki so ga v petek popoldne od županov prevzeli otroci z maskami.

V petek ob 16.00 uri so v parku 
Pietro Coppo v Izoli trije obalni 
župani predali oblast pustu in 
tako se je pričel 3. Istrski karne
val, ki ga letos prirejajo vse tri 
obalne občine skupaj. Ob gla
sbeni spremljavi in animaciji za 
otroke so pustne šeme od vseh 
treh obalnih županov prevzele 
skupni ključ treh obalnih občin, 
v katerih bodo prevzele vajeti za 
čas pustovanja.
Ob tej priložnosti so župani 
otrokom namenili nekaj besed 
in napovedali, da bodo tri ob
čine, poleg maškar, povezovali 
tudi oni.
Nasploh je bil letošnji pust v Izo
li v znamenju naj mlajših, za ka
tere so v pustnem času organizi
rali različne aktivnosti, od veli
kega otroškega pustnega rajanja 
na Manziolijevem trgu v nedeljo 
do torkove pustne povorke skozi 
mesto.

Poleg zabav, norčij in rajanja 
za otroke, je festival nedvomno 
navdušil tudi odrasle - ljubitelje 
pustnih mask in tradicije pusto
vanja v slovenski Istri. Tako je 
bilo, naprimer na Šaredu, kjer 
je pust resna stvar. Tradicional
na pustna karavana je v soboto 
točno ob lOh krenila izpred do
mačije Jerman.

Zimo je do mraka m krepko cez 
preganjalo na trenutke več kot 
30 maškar. Za glasbo pa je skr
belo šest harmonik, dva trom
bona ter velik in mali boben. In 
seveda skoraj vse maškare, ki so 
vedno bolj ubrano pele vse po 
spisku. Ljudje so glasne maske 
obilno nagradili, tako da se je 
na koncu na traktorju nabralo 
ogromno vina, jajc in klobas, pa 
še kaj zraven. Seveda so nekaj 
tekočine spili tudi po poti, saj je 
sonce neusmiljeno sijalo na vse 
bolj utrujene maske. A Šaredini 
se niso dali in do poznega veče
ra obšli prav vse ulice v vasi. 
Potem ko so v torek pusta poko
pali, so nabrano hrano in pijačo 
po tradiciji pojedli ne pepelnič
no sredo, ko so si Šaredini konč
no lahko malce odpočili. 
Povedati je treba, da so tradicio
nalno pustovanje pripravili tudi 
v Cetorah in v Kortah, kjer pri
segajo na tradicijo in etnološke 
maske, posebej na ta cunjastega, 
brez katerega včasih v slovenski 
Istri ni bilo pustovanja. 
Predvsem pa se je pokazalo, 
da si tudi starejši želijo pustnih 
norčij in da maškare ne pripada
jo zgolj otrokom in mladim.

Pustno rajanje za tiste, več kot 
tinejdžerje, je bil na Belvederju, 
kjer je Collegium Mondial Tra- 
vel v petek v The Clubu priredil 
uvod v letošnji pust. Maškar je 
bilo presenetljivo veliko, najbolj
še pa so bile nagrajene s praktič
nimi nagradami.

Priznati je treba, da letos ni bilo 
kakšne prevladujoče maske, na 
cesti smo srečevali različne like, 
od Miki Miške do Berlusconija, 
od Frankensteina do različnih 
živali. Presenetljivo skromni so 
bili letos kavboji in Indijanci, 
morda tudi zato, ker filmov s to 
tematiko na slovenski televiziji 
skoraj ni in tako počasi bežijo iz 
spomina otrok.
Seveda pa je skupna ocena le
tošnjega pustovanja v Izoli lah
ko pozitivna, končno oceno pa 
bodo podali otroci, ki so bili nj- 
jegovi glavni akterji.

ur

Izola ostaja filmsko mesto
Čim se pokaže prvi sončni žarek v Izolo že prihitijo snemalne ekipe 
in spet se v mestu nekaj dogaja. Pravzaprav smo v tem letu že ponu
dili sceno za tri reklamne filme, prejšnji teden pa še za četrtega. Ali 
gre za reklamo izolskega Casinoja ali za reklamo za nov avtomobil 
pa naš sodelavec Ivanko ni uspel izvedeti.
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Četrtek, 10. marec 2011
Manziolijeva palača - ob 18.00

150. obletnica Združitve Italije
Duo TERLIZZI / Koncert za violino in klavir.
Comunità degli Italiani Dante Alighieri

Kulturni dom Izola - ob 19.00

PAKISTAN - dežela prijaznih ljudi
Kultura, tradicionalna oblačila in preprostost ter neverjetna prija
znost prebivalcev Pakistana, je Zorana Furmana povsem prevzelo. 
Več o njegovih doživetjih iz »dežele teroristov », pa bo predstavil na 
predavanju.
Vstopnine ni !

Petek, 11. marec 2011
Kulturni dom Izola - ob 20.00

42. revija Primorska poje
nastopili bodo: MoPZ Tabor Opčine, MePZ Košana, MoPZ Vesna 
Križ, MePZ Planinska roža Kobarid, MoPZ Šempeter, MePZ Comi- 
num Komen (vstopnina 4 eur)

Sobota, 12. marec 2011
Cerkev S.Marije Alietske - ob 20.00

Koncert ob 35. obletnici delovanja 
pevskega zbora HcilÌcl6tllin

Comunità degli Italiani Pasquale Besenghi degli Ughi

Ponedeljek, 14. marec 2011
Gračišče - dvorana - ob 17.00

42. revija Primorska poje
nastopili bodoj ŽeVS Danica Vrh, MoPZ Jagodje-Dom-ava; VS Stu
denec Pivka, ŽeVS Kalina, MoPZ Lijak Vogrsko in ŽePZ Stu ledi iz 
Trsta (vstopnina 4 eur)

Ponedeljek, 14. marec 2011
Gostilna Istra - ob 20.00

Večeri ob kaminu
Predstavil se nam bo kantavtor, animator in gostinec

Igor Mikolič
Torek, 15. marec 2011

Kulturni dom Izola - ob 18.30

Raznoliki pristopi
urejanja zunanjega bivalnega prostora,

Praktično predavanje bo vodila dolgoletna sodelavka Kluba Gaia, univ.dipl. 
inž. agr., Andrea Špenko.
S slikovitimi fotografijami bo predstavila različne rešitve pri oblikovanju 
zunanjih bivalnih prostorov, po koncu predavanja pa se boste z njo lahko 
posvetovali tudi o konkretnih primerih za domače vrtove. Njeno dolgoletno 
znanje iz krajinskega oblikovana vrtov in javnih površin bo zagotovo kori
stilo vsem, ki razmišljate o ureditvi terase, balkona, atrija ali bivanjskega 
vrta. Vstop je prost

Četrtek, 17. marec 2011
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

klepet z »Zanimivimi Izolani«

Eta Val.
ki smo jo nekoč poznali kot Nino in ženska, ki je v nekih drugih časih ora
la ledino podjetništva in tako že leta 1978 v Ljubljanski ulici v Izoli odprla 
prvi butik z ženskimi oblačili na Obali. V sebi nosi veselje do življenja. 

Zna ga čutiti in deliti. Pogovor z gostjo bo vodila Nataša Benčič

Petek, 18. marec 2011
Manziolijeva palača - ob 19.00 

razstava Ob 150. obletnici Združitve Italije odprtje razstave 
“Zastave Združitve Italije - Med temi so tudi naše!"
Glasbeni program: Enzo Hrovatin in njegove kitare.

Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana di Isola

galerija INSULA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Vabimo vas na otvoritev razstave

“TI SI MOJ PREDPRAŽNIK"
JANA MIHELJ
ki bo v petek, 11. marca ob 19. uri 
v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled od 10. aprila 2011.

ATEUEDUKA-Piran
Vabimo vas na otvoritev razstave slik ALEKSANDRA P ECA
ki bo v soboto, 12. marca 2011 ob 19. uri v Atelje Duka v Piranu

Galerija Alga / Kristanov trgi
Vabimo vas na ogled kiparske razstave

»Kreacije« Brane Kumer 
Galerija SQ-ART ui.oF2aKoper
Vabimo vas na ogled razstave LJERKE KOVAČ

-L'r .«
Galerija Krajcar »Čipka in Vezenine«
Vabimo vas na ogled ročno izdelanih umetnin, ženske skupine 
ustvarjalnih in ročnih spretnosti -PECAM-
Comunità degli Italiani Dante Alighieri__________________________________________________________

GSlSfijS Loža - Kopsi Razstava slik MARKO JAKŠE____
Galerija - muzej Korte je v prvem nadstropju Zadružnega doma. Za ogled se dogovorite v 
uradu Krajevne skupnosti ali po telefonu 6420 009_ _ _ _ _ _ _ _ Kulturno društvo Korte

Galerija Cankarjevega doma sfiniti
Racava siik Martina Žerjal
Mestna Galerija GROSSRAMINGvAvstriji
Razstava »uk Milan Obradovlč Karp

Mestna knjižnica Izola
• Razstava akvareli Edvard KRBAVČIČ, prvi slovenski učitelj iz Izole. 

Razstava nakita, ki sta ga izdelali Romana Vidmar in Rajka Korošec ter 
torbice Marte Rus

• Razstava izdelkov otrok iz izolskega vrtca, enota Školjka z naslovom 
»Morje«

• UGANKA MESECA - Knjižničarka Špela Pahor vabi osnovnošolce k 
uganki meseca na temo »Pripovedništvo«.

• Četrtek, 17. marec 2011 ob 19:00 »Kako živim ta trenutek« sre
čanje z Joškom Cesarjem in Diegom Križanovskijem. Tokrat bosta 
spregovorila o samozdravljenju. Vstop je prost.

• Četrtek, 17. marec 2011 ob 19:00 Večerni klepet z »Zanimivimi 
Izolani« Gostja klepeta bo Eta Val. Pogovor z gostjo bo vodila Na
taša Benčič

• Vsak torek v februarju 2010 ob 17:00 Pravljične ure
• NADALJEVALNI TEČAJ FRANCOSKEGA JEZIKA ZA OTROKE

-vsako sredo- od 15:30 do 16:30
• ZAČETNI TEČAJ FRANCOSKEGA JEZIKA ZA OTROKE

-vsak četrtek- od 15:30 do 16:30
• Središče za samostojno učenje Središče za samostojno učenje je na

menjeno vsem, ki se želite samostojno učiti ali izpopolniti svoje znanje s 
pomočjo multimedijskih programov (npr. za učenje tujih jezikov, računal
ništva), iskanju informacij prek spleta, pisanju dopisov, vlog za zaposli
tev, seminarskih, raziskovalnih ali diplomskih nalog ter tiskanju. Učenje v 
središču je brezplačno, pogoj je članstvo v knjižnici ter vnaprejšnja rezer
vacija datuma in ure učenja. Dodatne informacije na tel.št: (05)6631-282

• BORZA ZNANJA IZOLA Vsakdo lahko nekoga nekaj nauči. Ali vsak
do ima neko znanje, ki ga lahko posreduje, deli z drugimi, nadgradi. To je 
princip delovanja Borze znanja. V Borzi znanja zbiramo, urejamo in posre
dujemo podatke o ljudeh, ki znanje iščejo in o ljudeh, ki znanje ponujajo. 
Predmet ponudbe in povpraševanja predstavljajo znanja, vedenja, veščine, 
spretnosti in informacije s kar najrazličnejših področij. Vse borzne informa
cije so brezplačne. Več informacij lahko dobite na tel.št.: 05 6631 282 ali na 
spletni strani www.borzaznanja.si Več informacij lahko dobite na tel.št.: tel. 
št.: 05 6631 282 ali na spletni strani www.borzaznanja.si
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Naši uudje

Dobre slike dobijo noge
V Mestno knjižnico Izola je že od ranega otroštva dalje prihajala Aleksandra Dvorančič iz Izole, zdaj študentka prava v Beogra
du. Ob študiju prostovoljno dela v beograjski knjižnici Lazič, o kateri je nekaj več povedala v naslednjem prispevku..
Povabljena sem bila na večjo 
razstavo na Vrhniko in ker sva s 
slikarko Martino Žerjal prijatelji
ci, sem z velikim veseljem povabi
lo sprejela. Dan je bil zelo hladen 
in pihal je tisti- strašni veter, ki so 
ga za večerne ure napovedali še 
več. Ne vem če bi imela pogum 
ali voljo se odpraviti sama na Vrh
niko, toda Martina nas je počasti
la, ne le s svojo glasbo in glasbo 
mandolinske skupine Serenate iz 
Pirana v kateri sodeluje, temveč je 
imela za nas pripravljen organizi
ran prevoz. In smo šli.
Vsakemu od bralcev, ki razstave 
ni videl - toplo priporočam, da se 
na Vrhniki ustavi in si ob glavni 
cesti, kjer stoji razstavišče Ivana 
Cankarja, vzame nekaj časa in si 
razstavo ogleda. Vsa leta Martini
nega ustvarjanja spremljam njeno 
delo, vendar šele ob tako številnih 
slikah (razstavljenih je 28 del), v 
zelo lepem prostoru, lahko resnič
no vidiš širino in globino njenega 
ustvarjanja. Še več. Zaslišiš tudi 
glasbo, ki jo ta likovna dela za
dnjih dveh let, stalno pojejo. Prvič 
sem zaslišala to glasbo na razstavi 
v galeriji Alga, konec 2008 leta, ko 
je Martina razstavila nekatere iz
med slik, ki danes skupno pojejo 
na Vrhniki. Razstavo je organizi
ral, postavil in z uvodnim govo
rom odprl umetnostni kritik gos
pod Dejan Mehmedovič.

Milan Obradovič Karp, slikar iz 
Ljubljanske ulice ima nekaj zve
stih pristašev in kupcev, ki vsake 
toliko svojo zbirko dopolnijo s 
katero od njegovih mediteransko 
lumpenprotelarskih slik.
Eden takšnih je redni izolski turist 
iz avstrijskega Štajerja, natančneje 
iz mesta Grossraming, ki je Karpa 
tudi povabil na samostojno razsta
vo v njihovem mestu, ki jo bodo 
odprli danes zvečer, v prisotnosti 
najvišjih občinskih oblasti in kul
turnikov tega kraja.

To pa ni bilo vse. Toplo in kar 
bogato so nas na Vrhniki spre
jeli- lepo pogostili in glasbeniki 
mandolinske skupine Serenateso 
za lep večer naredili kar mali kon
cert. Imeli smo veselje tudi skupaj 
zapeti, pridružili so se nam Vrhni
čani in tudi njihov župan gospod 
Stojan Jakin se nam je pridružil 
pri petju.
Hvala Martina, za vsa leta tvojega 
dela, ko tako vztrajno gradiš svo
je delo in nam s tem nudiš, kar 
nam ni vsem dano, Fulviji Zudič 
za trud, da smo imeli možnost to 
doživeti in glasbenikom za kon
cert: Pa tudi vsem na Vrhniki, od 
zaposlenih v Zavodu, do ljudi ki 
delajo v kulturi in vodstvu občine 
Vrhnika za trenutke, ki se žal pri 
nas dogajajo zelo redko. Če se.

Aljoša Križ

Že v soboto je bil Karp častni gost 
na prireditvi tamkajšnjega kino 
kluba, ki praznuje častitljivo 50 
letnico in se ponaša tudi z malim 
muzejem kinematografije. Ob tej 
priložnosti so pripravili premiero 
filma o njihovem kraju ter ob tem 
predstavili tudi Karpa in njegovih 
15 slik, ki so bili, s svojo barvito
stjo, kot nekakšen kontrapunkt 
urejeni okolici tamkašnje kinod
vorane. V osrednji galeriji pa bo 
Karp razstavil 30 novejših del.

V spomin

Miha Motoh

Odšel je. Povsem nepričakovano, 
povsem nepripravljen, povsem 
prepričan, da zmore vse in da ob
vladuje svet in samega sebe. Pa 
ni bilo tako. V resnici je bil šibak, 
prestrašen, nezaupljiv do sebe in 
drugih, večni otrok, ki je prehitro 
odrasel, vsestranski ustvarjalec, 
vedež, ki je znanje nabiral kdo- 
vekje, človek hitrih rešitev in ne
uresničljivih idej.
Če bi vedel, da njegovo šibko srce 
ne bo vzdržalo takšnega tempa 
življenja, bi bil previdnejši. A tega 
ni vedel in ko je obstalo je bil go
tovo presenečen, tako kot mi, ki 
smo ga ves čas opozarjali.
In čeprav jih je imel komaj trideset 
je naredil veliko, tudi stvari za ka
tere nismo verjeli, da jih bo zmo
gel. Lotil se je glasbe, ozvočevanja, 
videa, fotografije, računalniške 
grafike pa ob tem še čistega raču
nalništva, programiranja, spletnih 
veščin in še marsičesa.
Igral je v skupini, zapisoval izol
ske dogodke in ljudi, soustvar
jal eksperimentalno televizijo 
Mandrač, naredil glasbo in video 
projekcijo za plesno poetično 
predstavo Patricije Sosič, naredil 
izvrsten video Spiritsom, posnel 
album lastne glasbe, ki ga je tudi 
likovno opremil, naredil množico 
izvrstnih fotografij, se izobraževal 
v ure dolgih pogovorih z ljudmi, ki 
jim je zaupal.
Le sebi ni zaupal dovolj in zato je 
hitel od človeka do človeka, od do
godka do dogodka. Kot je zapisal 
Hermann Hesse:
“Vsak človek pa ni le on sam, 
je tudi enkratna, čisto posebna, 
u vsakem primem važna in po
membna točka, v kateri se križajo 
pojavi sveta, samo enkrat tako in 
nikdar več. Zato je zgodba vsa
kega človeka pomembna, večna, 
božanska, zato je vsak človek, do
kler sploh živi in izpolnjuje voljo 
narave, čudovit in vreden vsakrš
ne pozornosti. V vsakem se je duh 
utelesil, v vsakem trpi kreatura, v 
vsakem je križan Odrešenik.”

Karp Internationale
Slikar Milan Obradovič Karp pa seje s svojimi slikami začasno preselil še dlje 
- vse do avstrijskega kraja Grossraming na avstrijskem Štajerju.

KTV Elta obvešča
Cenjene naročnike digitalne kabel
ske televizije obveščamo, da smo 
vnočiz28.2. na 1.3.2011 spreme
nili nastavitve digitalnih progra
mov. Za nemoteno spremljanje 
vseh programov iz ponudbe je tre
ba ponovno nastaviti programe, 
oziroma naložiti sprejemniku naj 
jih samodejno poišče.
V kolikor pri nastavljanju progra
mov potrebujete brezplačno teh
nično pomoč smo Vam na voljo. 
Elta d.o.o.
Že vnaprej pa obveščamo vse na
ročnike kabelske Tv Elta d.o.o., da 
bomo 15. 3. 2011 analogne pro
grame PRO 7, HAYAT, VH1 IN 
NET TV premestili v digitalno 
programsko shemo.

KTV Elta

Miha se je pred dobrimi 30-timi 
leti rodil očetu Marjanu in ma
teri Tatjani, kot drugorojenec ob 
sestri Barbari. Iz Ljubljane so se 
preselili v naše mesto in postali 
so pravi Izolani.
Od Mihe se bomo poslovili da
nes, v četrtek, 10. marca ob 13.00 
uri na izolskem pokopališču.

Brez slovesa
Alenka

V ulici je žalost, 
sosed je izgubil sina.

Nekateri žal vedo, 
kakšna je to bolečina.

V ulici je žalost, 
sestra je izgubila brata.

Tako nepričakovano je odšel, 
potiho, v neznano.

Žena in mama 
jejared njim tja odšla.

Ce želel si je objem,
zdaj je v njem.

Poiščite svoje sestre in brate, 
starše in sorodnike, 

vse,
ki jih radi imate.

Naj se ne zgodi, 
da kdo od njih odide,

nepričakovano, 
potiho, 

v neznano...

...brez slovesa
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Più in basso di così 
non si può!

Si può, si può...
Secondo alcuni giornali la Slovenia ha 
raggiunto ormai il più basso livello di 
credibilità mai registrato tra i propri 
cittadini, comprendendo in questa 
valutazione l’insieme delle strutture 
e dei sistemi istituzionali di governo. 
Come sottolineano, si sarebbe arrivati 
all’ultimo momento ancora utile per 
riportare l’intero sistema politico e 
amministrativo ai valori iniziali, ripri
stinando la fiducia del cittadino nelle 
istituzioni dello Stato.
Imali di questa situazione, dicono, van
no ricercati in alcuni sintomi che ormai 
sono palesi e colpiscono il cittadino 
direttamente nei suoi interessi vitali: 
tasso record di disoccupazione, caduta 
del pii che si è fermata al secondo 
posto in Europa, sproporzionato tasso 
dell’indebitamento pubblico, insolvi
bilità del sistema bancario. Elementi 
che stanno portando la Slovenia nella 
cerchia di quelle democrazie che evi
dentemente soffrono di grossi malanni. 
E non si tratta - come ribadiscono - 
di ostentato pessimismo: in medicina 
il primo passo verso la guarigione è 
costituito innanzitutto dalla presa di 
coscienza dell’ammalato dei propri 
problemi e dalla conseguente decisione 
di recarsi dal medico. Per arrivare ad 
una giusta diagnosi dalla quale dipen
derà poi anche una adeguata. 
Certamente, dicono, la Slovenia dice 
di trovarsi in una situazione in cui si 
trovano oggi molti altri Paesi, costretti a 
confrontarsi con la globalità della crisi 
economica ed a cui va indubbiamente 
ascritto il morbo originario dei tanti 
problemi. Va anche detto, però, che la 
propria azione non può estrinsecarsi 
nell ’autoincensamento, nello scaricare 
le colpe sulla diffìcile situazione mon
diale dentro la quale noi rappresentiamo 
un piccolissimo segmento, nel ripetere 
che gli sbagli, quando ci sono, sono di 
coloro che ci ha preceduto nel governo 
del Paese. Infine, come si sottolinea, 
non rappresenta certamente una solu
zione il cercare piccole e temporanee 
cure mettendo le mani nelle tasche del 
contribuente, rendendolo ancora più 
povero e più incattivito!
Certo, può succedere che, nonostante i 
sintomi, anche il medico possa sbaglia
re! In questa prospettiva, però, è buona 
regola provvedere a nuovi consulti: 
non vorremmo che una voltaprescritta 
la terapia si venisse a scoprire che tutti 
i medicinali sono ormai esauriti!

Silvano Sau

Approvato il bilancio 2011 
della CAN Isolana

Toni anche aspri tra i consiglieri del Consiglio della Comunità Autogestita della Nazio
nalità Italiana di Isola nel dibattito sulla proposta di Bilancio di previsione per il 2011. 
Alla fine, con qualche emendamento, il documento è stato approvato.

Sarebbe da vergognarsi 
se, dopo essersi battuti 
per mantenere ad un certo 
livello le sovvenzioni assi
curate nel bilancio comu
nale, fossimo i primi a non 
approvare il nostro. E stata 
una delle considerazioni 
affiorate nel corso del di
battito. Tanto più che già 
lunedì i consiglieri Italiani 
al Consiglio Comunale 
dovranno con il loro voto 
contribuire all’approva

zione della finanziaria comunale. Alla fine, il documento è stato approvato con otto voti 
su nove. Approvata, tra l’altro, un voce di spesa “una tantum” di 3 mila Euro a favore 
della Comunità degli Italiani “Dante Alighieri”, ed un altro di un migliaio a favore della 
“Pasquale Besenghi degli Ughi” per la realizzazione di un’ iniziativa comune alla società 
consorella in occasione del 1 SO.esimo anniversario dell’ Unità d’Italia. Approvato inoltre il 
consuntivo per il 2010 comprensivo del la relazione del Comitato dei garanti, e la proroga 
per un altro quinquennio al gestore del Wine Bar “Manzioli”. Discusso e approvato pure 
il programma di organizzazione interna che, a partire dal prossimo mese, sarà necessario 
impostare per far fronte all’assenza della Coordinatrice culturale in permesso parto. Nella 
sua veste di cofondatore, assieme al Comune, della Scuola elementare italiana di Isola 
“Dante Alighieri”, il Consiglio ha approvato il Regolamento sull’iscrizione dei bambini 
alla Scuola materna l’Aquilone. Infine sono state nominate la Commissione per l’elenco 
elettorale e quella per il Premio Isola d’Istria 2011.

Isola: approvata la finanziaria comunale
per il 2011

22.204.690 Euro è pesante il bilancio di previsione 2011 di Isola, approvato quasi 
all’unanimità dal Consiglio Comunale. Previsto un disavanzo di quasi due milioni e 
mezzo. Soddisfatta la Comunità Italiana.
Nonostante l’ordinedel gior
no alquanto impegnativo,la 
seduta del Consiglio Co
munale di Isola li lunedì 28 
febbraio è durata qualche 
minuto meno di un’ora.
Respinti senza dibattito gli 
emendamenti presentati 
dall’opposizione, il decre
to finale è stato approvato 
- anche questo senza di
battito - alPunanimita. In 
precedenza, il Consiglio 
aveva approvato anche la proposta riguardante la partecipazione di Isola al progetto 
regionale per la costruzione di un centro di smaltimento dei rifiuti, usufruendo di 
mezzi strutturali europei. Soddisfatti i consiglieri italiani che, visti confermati i ca
pitoli di spesa messi a disposizione delle istituzioni della Comunità Italiana, come 
ribadito, il voto sta a testimoniare il particolare interesse che le forze politiche locali e 
l’amministrazione municipale dimostrano nei confronti della nazionalità Italiana. Per 
il 2011, infatti, in parte dalle sovvenzioni repubblicane e in parte direttamente dalle 
casse comunali, alla Comunità Italiana di Isola, tutto compreso, tramite il bilancio 
comunale sono stati assicurati 321.998 Euro, come precedentemente concordato con 
la Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana.
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Nell 'ambito delle manifestazioni 
organizzate in occasione dell’8 
marzo. Festa interi! azionale della 
donna, a Palazzo Maliziali è stato

Rotta. A parlarne la prof.ssa 
Elis Deghenglti Olujié che ha 
tratteggiato l’opera dell’autrice 
ponendo in rilievo le caratteri

stiche prettamente femminili dei racconti, hi precedenza ai presenti si era 
rivolta pure Liliana Venucci Stefan, per illustrare l'attività della Casa Editrice 
EDIT di Fiume, impegnata a divulgare la letteratura della Comunità Italiana. 
Brani tratti dal volume sono stati recitati da Astrid Brenko, presidente della 
Comunità “Pasquale Besenghi degli Ughi”, organizzatrice della serata. Ac
compagnamento musicale al pianoforte di Claudio Chicco. Sempre in serata 
a Palazzo Maliziali,presente il Console Generale d’Italia, Marina Simeoni, è 
stata inaugurata anche la mostra “EstroGOTI" che ha visto esposte opere di 
Fulvia Zudich, Marilena Marson, Franca Pistellato e Antonio Dei Rossi.

presentato il volume “Femminile 
singolare ” della diga attese Carla

La grande storia d’amore 
scritta da Sarah Rulli e tradotta 
nonché rivista da Laura Mar- 
chig, per la regia di Lawrence 
Kiiru, presentata al teatro di 
Isola dalla compagnia del 
Dramma Italiano di Fiume. 
Una rivisitazione della celebre 

favola mitologica di Orfeo e di 
Euridice che diventa occasione 
per parlare dell'amore e della 

morte. Una condizione quest 'ultima che non deve perforza significare anche la 
fine dell 'amore stesso. Così è stato presentato e così è stato in effetti lo spettacolo 
messo in scena dalla compagnia de! Dramma Italiano di Fiume. Anche se a ruoli 
invertiti - non è Orfeo a raccontare la storia ma sua moglie Euridice - il lavoro 
della Ruhl ricalca la grande storia d'amore tra il più famoso poeta e cantore 
mai esistito e la bella Euridice. Euridice che, negli inferi, deve scegliere o di 
tornare con Orfeo sulla terra o di rimanere nel regno dei morti con suo padre, 
personaggio creato dall’autrice americana. “Un punto d’incontro tra il teatro 
classico e quello moderno", come ha detto il regista Lawrence Kiiru, africano 
ma croato d’adozione, che collabora per la prima volta con la compagnia fiu
mana. E diremo anche grazie al lavoro della drammaturga e traduttrice Laura 
Marchig. Bravi tutti gli interpreti: Rosanna Bubola (Euridice), Piergiuseppe 
Di Tanno (Orfeo), Giuseppe Nicodemo, Woody Neri, Elvia Nacinovich, Alida 
Delcaro, Etena Brumini e Žak Valenta. Belle le scene e ì costumi, come pure le 
musiche e gli arrangiamenti interpretati dal vivo dall 'ottima band composta da 
Alba Nacinovich (vocal), Darko Jurkovič (chitarre) e Tonči Grabušič (batteria). 
Unico neo la scarsa presenza di pubblico.

Serata di musica e di brio 
a Palazzo Manzioli, grazie 
all’attore e cantante triestino 
Alessio Colautti. Un simpatico 
percorso da Franz Lehàr e 
Strauss alle musiche di Cole 
Porter. Alessio Colautti non è 
sconosciuto al pubblico isola
no. Dopo il successo ottenuto 
l’anno scorso con “Cecch eliti 
e dintorni", ha fatto ritorno
nella nostra città, questa volta a Palazzo Manzioli, per presentare lo sptt acolo 
“Città che vai, canzone che trovi ", concerto con le più belle canzoni che ne! 
titolo riportano il nome di una città, da Vienna a Parigi, da New York a Roma 
e Granada, senza dimenticare, naturalmente Trieste e la sua “bavisela”. A 
far da cornice canora all’attore-cantante il Coro Femminile “Patita Rltei" 
di Trieste, diretto dal maestro Carlo Tommasi, che ha accompagnato al 
pianoforte tutti i pezzi nutsicali. Alla fine della serata, voluta e organizzata 
dalla Comunità degli Italiani “Dante Alighieri", è stato lo stesso Colautti a 
promettere una prossima visita nella nostra città, ancora una volta con le 
intramontabili battute di Angelo Cecchelin.

Si dice e non si dice
Parliamo del verbo “sbafare”. Diciamo subito che si tratta di una voce 
dialettale difusissima, con due significati diversi: mangiare molto, rim
pinzarsi (in Toscana); in altre regioni, invece, significa: mangiare a ufo, 
alle spalle d’altri (se è possibile anche abbondantemente; ma qualcuno 
s’accontenta di sbafare un panino; e magari solo una sigaretta). Accetta
bile, nel parlar familiare, in entrambi i significati.

G.S.
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Non c'è più religione
È proprio vero che qualche volta anche la gallina orba trova il 
chicco di grano. In un certo qual senso è successo a Isola alle 
ultime elezioni amministrative. L’elettorato, infatti, sapendo che 
da più legislature Isola è una barca finanziariamente bucherellata, 
perciò destinata a visitare i fondali marini, fa uscire dal cappello 
un sindaco sommozzatore. E come tale toglie dagli occhi degli 
isolani la battana del suo predecessore che sicuramente non face
va bella figura di se nel bel mezzo dell’unica rotatoria in territorio 
isolano. Speriamo che non sia pure l’ultima, anche perché a Isola 
il traffico non è certamente motivo di vanto. Ma se tutto ciò non 
bastasse, per dare un taglio al non lusinghiero passato, elegge a 
vice sommozzatore un medico chirurgo. Fosse che fosse la volta 
buona? Noi in loro riponiamo tutte le nostre residue speranze. 
Infatti, la speranza, come detto dal Foscolo nei Sepolcri, è l’ultima 
Dea ad abbandonare l’uomo.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Giovedì, 10 marzo 2011, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
CELEBRANDO I 150 ANNI 
DELL’UNITA D'ITALIA - Concerto 
per violino e pianoforte. Dalla Sicilia 
giunge nuovamente a Isola il DUO 
TERLIZZI (violino e pianoforte), 
questa volta con musiche esclusiva- 
mente italiane, per aprire alla “Dante 
Alighieri” i momenti celebrativi del 
150° dell’Unità d’Italia. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Sabato, 12 marzo 2011, ore 20.00, 
Chiesa S. Maria d’Alieto 
Concerto solenne del coro misto Ha- 
liaetum per i suoi 35 anni di attività. 
Organizzazione: CI P. Besenghi de
gli Ughi

Venerdì, 18 marzo 2011, ore 19.00, 
Palazzo Manzioli
In occasione del ISO.esimo anni
versario dell’Unità d’Italia inaugu
razione della mostra “Le Bandiere 
dell’Unità d’Italia - Ci siamo anche 
noi!” con la partecipazione di Enzo 
Hrovatin e delle sue chitarre. 
Organizzazione: CAN di Isola.

Lunedì, 21 marzo 2011, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
SERATA LETTERARIA in occa
sione della Giornata Mondiale della 
Poesia. Invitati alla collaborazione i 
poeti delle Comunità degli Italiani 
di, Berlocchi, Capodistria, Creva- 
tini, Pirano e naturalmente Isola. 
Si conta pure sulla partecipazione 
di alcune ottime poetesse incluse

nell’Associazione A.I.D.A. di Mug- 
gia. La Serata sarà condotta da MA
RIA PFEIFFER.
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Biblioteca D. LOVISATO
lunedì, martedì e giovedì: 10.00 - 
13.00.
Mercoledì e venerdì: 16.00 - 19.00. 
Sala di lettura - dal lunedì al vener
dì: 17.00-20.00.

Aula INFORMATICA
Aperta al pubblico previo accordo 
con il responsabile.

Uscite gruppi culturali
Sabato, 19 marzo 2011, ore 20.00, 
Idrija
Il coro misto Haliaetum parteci
pa alla Rassegna “Primorska Poje 
2011” a Idrija presso la scuola ele
mentare. Presente alla serata, altri 6 
cori e precisamente, i cori di: MoVS, 
Rečica; CeVS Dekleta di Scof- 
fie; MePZ Justin Kogoj di Dolenja 
Trebuša; MoPZ Triglav di Trenta; 
MePZ Ciril Silič di Vrtojba e il coro 
Jacobus Gallus di Trieste.

Sport - ricreazione
Sabato, 19 marzo 2011, ore 19.00, 
ex Scuola Italiana
FESTA IN FAMEA - Tradizionale 
incontro conviviale. Una serata per 
esaltare gli importanti valori della 
Famiglia, che quest’anno cade per 
San Giuseppe, festa del Papà. 
Organizzazione: CI Dante Alighieri.

Dopo un 'ouverture alquanto scial
ba, finalmente è esploso il Carne
vale anche a Isola. La massima 
espressione si è avuta domenica 
in Piazza Manzioli nell’incontro 
delle maschere organizzato dai 
tre comuni costieri. Finalmente 
Capodistria, Isola e Pirano insie
me a organizzare qualcosa, se non 
altro la festa più matta dell’anno.
A dire il vero, il “Carnevale 
istriano" - questo il titolo della 
manifestazione intercomunale - non ha avuto molti connotati regionali. 
Non solo per la mancanza di vere maschere locali ma soprattutto per la 
totale assenza della lingua italiana nella conduzione della manifestazione 
e nelle musiche di sostegno. Un 'altra occasione persa, anche se i bambini 
presenti si sono divertiti ugualmente. Nel pomeriggio la festa è continuata 
nel salone al Piano nobile del Manzioli dove, su organizzazione della CI P. 
Besenghi degli Ughi, si sono date appuntamento numerose mascherine per 
giocare, ballare e sfilare. Il giorno prima, su iniziativa della CI D. Alighieri, 
un corteo di maschere era partito da Piazza della Repubblica per sfilare 
lungo le vie di Isola per ritrovarsi a festeggiare il Carnevale nella ex scuola 
elementare italiana. Premiate le maschere più belle.
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KRIMINALNE S kladivom nad mater
Izolske policiste so v torek zvečer, ob 20.59 obvestili o poskusu umora 
v enem od izolskih stanovanj. Policisti, ki so prihiteli na kraj dogodka, 
so ugotovili, da je 48-letna Izolanka napadla svojo 72-letno mater. S 
kladivom jo je udarila po glavi in jo pri tem poškodovala. Mater so od
peljali v Bolnico Izola. Po posvetu s tožilstvom so osumljeno Izolanko 
pridržali zaradi suma storitve kaznivega dejanja poskusa uboja.
Pred tem je bila že obravnavana zaradi kaznivega dejanja nasilja v 
družini z izrekom prepovedi približevanja, kar pa je večkrat kršila.

MALI OGLASI

Nikjer ni varno
Občan je obvestil policiste, da mu je 
nekdo vlomil v vozilo na parkirnem 
prostoru za pošto. Pri ogledu so 
skupaj ugotovili, da mu je neznanec 
ukradel GPS napravo in ga tako oš
kodoval za približno 200 Eur.

Kdo bo pa pospravil?
Torkov popoldan je zaznamoval 
spor med sinom in očetom. Oče je 
zaprosil za intervencijo policistov, 
ki so ugotovili, da je sin začel raz
metavati stvari po stanovanju. Pred 
prihodom policistov na kraj je kr
šitelj odšel s kraja. Napisan mu bo 
plačilni nalog.
Rjava grudasta snov 
Policisti so imeli v postopku 29-let- 
nega Izolčana zaradi suma storitve 
kaznivega dejanja proizvodnje in 
prometa z prepovedanimi droga
mi. Med postopkom so mu zasegli 
manjši PVC zavojček rjave gradaste 
snovi, kar bo poslano na preliminar
ni test ali gre za prepovedano snov 
heroin. V primeru pozitivne analize 
sledi hitri postopek po ZPPPD.

Burja z omejeno močjo
Burja, ki pošteno pihala okoli voga
lov, je povzročila tudi nekaj zmede v 
prometu. Zaradi polomljenih in od
padlih vej z dreves, je prišlo do dveh 
manjših prometnih nesreč, v katerih 
je trpela samo pločevina.

Sezonska predrazprodaja
V sredo so bili izolski policisti obve
ščeni, da so ponoči vlomili v športno 
trgovino v Izoli. Na kraju so ugotovi
li, da je ponoči nekdo vlomil v trgo
vino in iz nje odnesel za približno 
7000 Eur moške športne kolekcije, 
in sicer 30 smučarskih kompletov 
oblačil in nekaj spodnjih delov obla
čil za smučanje. Policisti so opravili 
ogled, nadaljujejo z zbiranjem obve
stil, sledi kazenska ovadba.
Ilegalna lekarnarka
V sredo dopoldne so izolski policisti 
na podlagi odredbe OS Koper opra
vili hišno preiskavo pri 39-letni Pi- 
rančanki, in sicer v zvezi s kaznivim 
dejanjem neupravičene proizvodnje 
in prometa s prepovedanimi dro
gami po 186/1 KZ-1. Osumljenki 
je bila odvzeta prostost po 157/2 
ZKP in v sklopu hišne preiskave 
zaseženih 694 tablet (dormicum). 
Po opravljeni hišni preiskavi je bila 
privedena na PP Izola, kjer je bil 
opravljen nadaljnji postopek oz. za
slišanje in kriminalistična tehnična 
obdelava. Zoper navedeno sledi ka
zenska ovadba.
Zlatu cena ne pada 
Ponoči je nekdo vlomil v zlatarno. 
Pri ogledu je bilo ugotovljeno, da je 
iz pulta ukradel škatle z različnim 
nakitom. Višina materialne škode, 
število in vrsta ukradenih predme
tov bodo znani po opravljeni inven
turi. Sledi kazenska ovadba.
Za prvo silo bo
Policisti so bili obveščeni, da je nek
do vlomil gostinski lokal v Izoli. 
Ukradel je 150 Eur menjalnega de
narja iz podstavka za drobiž. Polici
sti nadaljujejo z delom po zadevi.

Čisto sranje
V četrtek so gasilci injaolicisti odšli 
na intervencijo v SGTS Izola, kjer je 
prišlo do požara v prostorih WC-ja. 
Po prvih informacijah so verjetno 
dijaki zakurili plastiko v WC. Nekdo 
je okoli 13.50 ure vstopil v prosto
re WC v III. nadstropju in namerno 
zakuril rolo papirja. Požar je osmo
dil zidove v kopalnici, pri čemer je 
odpadlo tudi nekaj ploščic. Policist 
je opravil ogled kraja in po pisni 
prijavi odgovorne osebe bo podana 
kazenska ovadba oz. poročilo ODT 
zaradi suma storitve kaznivega de
janja poškodovanja tuje stvari po 
220/1 KZ.
Srne niso nič krive
V petek zvečer je 28-letnik na ce
sti med Gažonom in Baredi predrl 
pnevmatiko in parkiral vozilo ob 
cesti ter odšel proti domu. Ob 22.15 
uri je policiste obvestil mimo vozeči 
občan, da ob cesti parkirano vozilo 
brez koles. Ob prihodu policistov na 
kraj, je bilo ugotovljeno, da je ne
znani storilec vlomil v vozilo z raz
bijanjem stekla na voznikovih vratih 
ter iz vozila ukradel oba prednja se
deža in varnostno blazino iz volana. 
Vozilo je dvignil, pod njega nastavil 
opeko ter z njega ukradel še štiri 
platišča s pnevmatikami znamke 
Bridgestone, dimenzij 225/40/18. 
Po dejanju je kraj zapustil. Lastnik 
je bil z dejanjem oškodovan za pri
bližno 3000 Eur.
Dovoljenja mu niso vzeli 
Patrulja PP Izola je na pustno ne
deljo na cesti med Šaredom in Ga
žonom ustavila 29-letnega voznika 
z neregistrirano Lado Nivo. Pri po
stopku je bilo ugotovljeno, da krši
telj ne poseduje vozniškega dovolje
nja, opravljen preizkus alkoholizira
nosti pa je pokazal 1,19 mg v litru 
izdihanega zraka. Zaradi vožnje z 
neregistriranim vozilom in pod vpli
vom alkohola si je kršitelj prislužil 
na kraju globo v višini 1120 Eur ter 
obisk pri sodniku za prekrške. Zara
di velike koncentracije alkohola je 
bil pridržan na policijski postaji do 
iztreznitve.
In temu tudi ne
Izolski policisti so med rednim de
lom zaradi vožnje pod vplivom alko
hola odredili pridržanje za voznika 
osebnega avtomobila iz Izole, kate
remu je preizkus alkoholiziranosti 
pokazal 1.16 mg/l. Za slednjega so 
ugotovili tudi, da ne poseduje vo
zniškega dovoljenja in ima name
ščeno registrsko tablico, ki je evi
dentirana kot ukradena. Tablice so 
mu bile zasežene, čaka pa ga tudi 
primerna kazen.
Trčil v sovaščana 
Ob 19.42 se je zgodila prometna 
nesreča na cesti Izola - Baredi. Pov
zročil jo je 61-letni voznik osebnega 
avtomobila iz Kort, ki je zaradi ne
pravilne strani vožnje trčil v nasproti 
vozeči osebni avtomobil, ki ga je vo
zil njegov 54-letni sovaščan. Slednji 
je dobil v nesreči manjšo poškodbo, 
povzročitelja pa so policisti pridržali 
do streznitve, saj mu je alkotest po
kazal 0,72 mg/l.

Novi oglasi so označeni polkrepko, 
ostale si lahko ogledate na www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščem (možnost predelava v 
drugo namembnost) 040 648 297
KUPIMO
- Kupim dvosobno stanovanje v blo
ku ali hiši v Izoli tel. 051/311-180

ODDAMO
V starem delu Izole oddam stanovanje 
za daljše obdobje štirim odraslim ose
bam . Tel: 041 476 038
- Oddamo 2 sobno stanovanje, obnovlje
no in popolnoma opremljeno, mirni dru
žini za daljše obdobje Telefon v večer
nem času: 05 641 9275 ali 040 865860
- Oddamo poslovni prostor 90m2 
za vsako dejavnost v izoli. tel 041 
344 280
NAJAMEMO
- Najamem dvosobno stanovanje v Izoli 
ali okolici, tel 05/ 6419 166
- Iščem garsonjero ali enosobno stano
vanje v Izoli za daljše obdobje, tel 070 
530 781

Delo

- Delovna in pridna iščem delo za či
ščenje pisarn in domov v Izoli, tel 040 
217 562
-Medicinska sestra nudi pedikuro 
(nego nog) na domu. Primerno tudi za 
sladkorne bolnike. Tel: 040 820 332
- Domačinka, nudim ostarelim in 
bolnim nego na domu, tudi 24 urno 
Tel: 051 235 947

- Ženska srednjih let, pridna urejena in 
vestna išče delo. Opravljam vsa hišna 
dela, čistim gostinske lokale ali poslov
ne prostore. Telefon: 031 295 156 
-Ponujam inštrukcije matemati
ke, fizike, kemije in angleščine za 
osnovnošolce in srednješolce, ter 
mentorstvo pri pripravi na izpite in 
izdelavi seminarskih nalog. Teh: 041 
345 634
- Domačinka s podeželja nudi pomoč 
na domu z gospodinjskimi opravili. 
GSM: 041 449 859 (Nevenka)
- V zameno za pomoč na domu iščem 
stanovanje v Izoli 040 452 947
- Nudim varstvo otrok v popoldan
skem času in ob vikendih. 030 923 
367 (Milka)

Razno
- Rdeči križ Izola rabi šivalni stroj. 
Tel. št. 051 672-160
- Zelo ugodno prodam 4 letne gume 
Bridgestone B250 z originalnimi 
feltnami in pokrovi Seat. dimenzije 
175-70 R13 rabljene 3 mesece za 150 
Eur. tel 040 326 581
- prodam kakovosten HUMUS 
5eu/101itrov (meša se 1/10) kon
takt: 041543373
- Kompostiran kozji gnoj v vrečah 
prodam, tel 040 342 200
- Nujno potrebujem računalničarja za 
vzpostavitev informacijskega sistema 
Tel. 040 776 748
- Prodam kamin (6500 kalorij), primeren za 
ogrevanje več prostorov Tel: 040 294 111
- Prodam motorin, prevoženih 7.000 km, 
znamke Znen, kupljen v Interšparu, za 
350 euro. Tel: 041 939 688
- Prodam barko - FISHERMAN, primer
no tudi za dopustovanje, dolžine 7,5 m 
(9,20m) z dvemi motorji vsak VM 165 
KM, popolnoma opremljeno. Informaci
je na tel 041 359 088

Zahvala
Bernarda Mejak

(1935 - 2011)
Po skoraj dveh desetletjih se je njeno srce vdalo in 
podleglo neozdravljivi bolezni, prav v času, ko se 
prebuja pomlad,času, ki ga je imela najrajši. Vsi 
njeni čutimo željo in dolžnost zahvaliti se vsem, ki 
so se ji na kakršenkoli način oglašali, jo obiskovali 
in hrabrili ter ji bili tako v veliko oporo.
Posebna zahvala gre osebju Bolnišnice Izola, ki 
ji je v zadnjih dnevih nudilo prepotrebno nego in pomoč. Hvala osebne
mu zdravniku dr. Tihomirju Pešiču, ki jo je zdravil. Velika zahvata patro
nažni službi, posebno sestrama Klavdiji in Emini ter fizioterapevtki Ireni. 
Za ohranjanje vezi sošolkam in sošolcem z učiteljišča in sodelavkam na 
šoli najlepša hvata! .
Za nesebično prijateljstvo in pomoč Zorki Podobnik, Lilijani Hrvatin in 
Vladki Dukovski ter sosedi Veri. Hvaležni smo za humano opravljeno 
nego ga. Neli, ga. Suadi in ga. Vesni.G. Šemso, hvala tudi vam, za vse 
pozornosti, ki ste ji jih izrazili. Hvala vsem, ki ste jo, tako številni, po
spremili na zadnji poti in darovali cvetje in sveče.

Sin Dragan in sestre z družinami
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Pustovanje po izolsko

Ob organiziranem pustnem dogajanju, pri katerem prevladujejo pred
vsem otroci in organizirane skupina, pa se po istrskih vaseh dogaja tudi 
tradicionalno obiskovanje hiš in nabiranje dobrot za zaključno fritajo ali 
kaj podobnega. Na Šaredu so pustovali domači mladci z nekaj uvoženci, 
po Izoli in okoliških vaseh pa je hodila zimzelena skupina godcev in 
spremljevalcev, ki obiščejo tudi dom starejših občanov in so edini, ki se 
po stari Izoli sprehodijo na dolgočasen “pustni ponedeljek”.

Letošnjega pusta so se najbolj razveselili najmlajši Izolani, ki so se 
našemili že vpetek, nadaljevali v soboto in nedeljo, ter pusta pospra
vili v torek zvečer. Še pred tem pa so se otroci iz vrtca našemljeni 
odpravili na Manziolijev trg, kjer so se sladkali s krofi.

Nostalgija 60-tih očitno še drži. To skupino zamudnikov z Woodstocka 
smo srečali v soboto zvečer med iskanjem pravega mesta za pustno zaba
vo v Izoli. Seveda ga niso našli, saj prizorišča za par sto ljudi v Izoli ni..

CtSIllO IZOLA »CASINO ISOLA
IGRALNI SALON / SALONE SLOT

Vsak gost, ki brezplačno prejme kupon v Casinoju Izola 
bo deležen popusta v Avto plusu pri nakupu omenjenih vozil.

Ogni diente che riceverà un coupon presso 
il Casinò di Isola avrà modo di usufruire di uno sconto 

all'Auto Plus per l'acquisto di queste automobili.

BRAVO 1.4 T-JET 16V 120 EMOTION -1 8% POPUSTA/SCONTO 

PUNTO EVO 1.4 S&S ACTIVE - 21% POPUSTA/SCONTO 

DOBLO 1.6 16V DYNAMIC-1 6% POPUSTA/SCONTO


